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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2021 YILI EKĠM AYI TOPLANTISI III. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-10/3                                          Toplantı Tarihi   : 14/10/2021  

Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi       Toplantı Saati     : 18.00 

                          No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                          (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

                                  

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. 23 Temmuz 2004 tarihli ve 25531 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanarak yürürlüğe giren 5216 sayılı 

BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22‟nci maddesinde "Büyükşehir Belediyesi personeli Büyükşehir 

Beledi Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk toplantıda Büyükşehir 

Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet Memurları 

Kanununun 74‟üncü maddesi ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediye Kanununun 18/i maddesi gereği; 

Ayhan BALIKÇI Belediyemizde boĢ bulunan 1 inci derece Daire BaĢkanı kadrosuna naklen atanmıĢtır. 

Bilgilerinize arz ederim. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER. (Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.405585)  
 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle yeniden hazırlanan “TeĢkilat ġeması”nın görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit.Dai. 

BĢk.E.405122) 

 

 2. ĠĢletme ve Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığı demirbaĢ kayıtlarında bulunan 35 CJP 64 plakalı, 

2010 model Ford Transit Kamyonet marka 1 adet aracın ESHOT Genel Müdürlüğü UlaĢım 

Yatırımları Dairesi BaĢkanlığına bedelsiz olarak devredilmesi hususunun görüĢülmesi. (ĠĢletme ve 

Destek Hiz.Dai.BĢk.E.396284) 

 

 3. Kadınların sosyal hayattaki konumlarını desteklemeye yönelik eğitimler, farkındalık çalıĢmaları ve 

ortak buluĢma platformları oluĢturmak amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile EĢit Temsil Derneği 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu 

Protokol‟ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi 

hususlarının görüĢülmesi.(Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.402794) 

 

  

 

4. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Bergama Belediye BaĢkanlığı ve S.S Göbeller Mahallesi 

Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 
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“Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.404488) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile ÖdemiĢ Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.404752) 

 

 6. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğü 2021 Mali Yılı 

bütçesinde yer alan (08) Borç Verme ekonomik koduna önerge eki listede yer alan toplam                

3.100.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 05/10/2021 tarihli ve 220 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.406571) 

 

 7. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğünün 2021 Mali Yılı 

Bütçesinden 21.000.000,00-TL ödeneğin önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde Ġnsan 

Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü Bütçesine aktarma yapılmasına yönelik, 06/10/2021 tarihli ve 21/128 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.402344) 

 

 8. Bergama Belediye Meclisinin;  Bergama Belediyesi 2021 Mali Yılı Gelir Ücret Tarifesinin 10‟uncu 

bölümünde yer alan Fen ĠĢleri Müdürlüğü ücret tarifesinde 01/04/2021 tarihli ve 57 sayılı Meclis 

Kararıyla değiĢtirilmesine karar verilen ve Belediye Meclisimizin 26/05/2021 tarihli ve 05.589 sayılı 

Kararıyla onaylanan tarifelerin „„ÇalıĢmaların Ruhsatında Belirtilen Süre Ġçerisinde Bitirilememesi 

Durumunda‟‟ kesilecek ceza miktarının önergede yer alan 1 numaralı tabloda gösterildiği Ģekilde 

değiĢtirilmesi, ayrıca önergede yer alan 2 numaralı tabloda belirtilen tarifelerin, söz konusu ücret 

tarifesine eklenmesine yönelik, 06/10/2021 tarihli ve 21/129 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri 

ve Kar. Dai.BĢk.E.402358) 

 

 9. Menderes Belediye Meclisinin; önerge ekinde yer alan harcama kalemleri içerisinde müdürlükler 

arası 1. düzey toplam 9.750.000,00-TL aktarmasına yönelik, 05/10/2021 tarihli ve 214 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.406737) 

 

 10. Urla Belediyesi 2021 Mali Yılı Bütçesine toplam 248.000,00-TL aktarma yapılmasına hususunun 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.406901) 

 

 11. Urla Belediyesi Yapı Kontrol Müdürlüğünün bütçe tertibinde bulunan 1.500.000,00-TL ödenekten; 

Fen ĠĢleri Müdürlüğü 2021 Mali Yılı Bütçesinin bütçe tertibine 100.000,00-TL, Park ve Bahçeler 

Müdürlüğü 2021 Mali Yılı Bütçesinin bütçe tertibine 1.400.000,00-TL ödenek aktarımının yapılması 

hususunun görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.406545) 

 

 12. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre “Yol Gövdesi”nde kalmakta olan, 

KarĢıyaka ilçesi, ġemikler Mahallesi, 32142 ada, 10 parselde kayıtlı taĢınmazın kamulaĢtırılmasının 

2019-2023 yıllarını kapsayan BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik 01/09/2021 

tarihli ve 199 sayılı Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye 

Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.403574) 

 13. Bornova ilçesi, Kazımdirik Mahallesinde 2 ada, 20 parselin “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı 

(LPG Ġstasyonu yer alabilir) “ olarak belirlenmesine iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.400252) 
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 14.  Torbalı ilçesi, ÇaybaĢı Mahallesi, 2259 parselin “Akaryakıt+LPG+Servis Ġstasyonu Alanı” ve 

"Park ve YeĢil Alan" belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.398913) 

 

 15. Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.401367) 

 

 16. Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi, 3127 ada, 5 parselde 25/08/2021 kayıt tarihli Dilekçe ile 

Belediye BaĢkanlığımıza iletilen 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġeh. 

Dai.BĢk.E.404182) 

 

 17. Konak Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 118 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında bina yükseklikleri „Serbest‟ olarak belirlenmiĢ olan Ġsmet 

Kaptan Mahallesi, 1028 ada, 13 parsel ile 1138 ada, 19 parselin, kat yüksekliklerinin belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.399695) 

 

 18. Konak Belediye Meclisinin 02/08/2021 tarihli ve 140 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Konak 

Mahallesi, 187 adanın güncellenen kadastral verileri doğrultusunda yürürlükteki 1/1000 ölçekli 

Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planı ile 1/500 ölçekli yerleĢim planı arasındaki uyumsuzluğun 

giderilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 

1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 

Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh. Dai.BĢk.E.406097) 

 

 19. Torbalı Belediye Meclisinin 08/01/2021 tarihli ve 13 sayılı Kararıyla uygun görülen; Pancar 

Mahallesinde, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Yençok: Serbest (Hmax: 

Serbest)" koĢulu bulunan muhtelif ada ve parsellere iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh. Dai.BĢk.E.404112) 

 

 20. Menemen Belediye Meclisinin 02/08/2021 tarihli ve 85 sayılı Kararı ile uygun görülen;                  

Emiralem-Değirmendere Mahallesi 50K-1C ve 50K-2D paftalarında, Hava Pilot YüzbaĢı Murat Aydın 

Caddesine cepheli parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.401561) 

 

 21. Gaziemir Belediye Meclisinin 06/04/2021 tarihli ve 36 sayılı Kararı ile uygun görülen; kat 

yüksekliklerinin belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.401835) 

 

 

 

 22. Aliağa Belediye Meclisinin 09/07/2021 tarihli ve 114 sayılı Kararı ile uygun görülen; Horozgediği 

Mahallesi, 103 ada, 3 ve 5 parsellerde kayıtlı taĢınmazlarla ilgili olarak yapılan düzenlemeye yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği ile yine aynı Meclis Kararı ile uygun 

görülen, Horozgediği Mahallesi, Kyme-Bozhöyük 1. ve 3. derece arkeolojik sit alanı 1/1000 ölçekli 

Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin incelenerek, Horozgediği Mahallesi, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile Horozgediği Mahallesi, 1/1000 ölçekli 
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Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğinin ise 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını 

Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.402958) 
 

 23. Urla ilçesi, Bademler Mahallesi, 240 ada, 1 parselde hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.403635) 

 

 24. Seferihisar Belediye Meclisinin 05/02/2021 tarihli ve 19 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepecik 

Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.400198) 

 

 25. Kiraz Belediye Meclisinin 06/09/2021 tarihli ve 88/8 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yeni Mahalle, 

187 ada, 41 parselde bulunan "Konut Alanı (B-2)" plan Kararının, "Sosyal Tesis Alanı" olarak 

değiĢtirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġeh. Dai.BĢk.E.405787) 

 

 26. ÇeĢme Belediye Meclisinin 07/09/2021 tarihli ve 132 sayılı Kararı ile uygun görülen; Dalyan 

Mahallesi 21Ġ-1 paftada kamuya terkli alanda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.398899) 

 

 27. Mülkiyeti Karaburun Belediyesine ait, Karaburun ilçesi, Ġskele Mahallesi, 501 ada, 3 no‟lu parselde 

kayıtlı taĢınmazın deprem performans analizinin Belediyemizce yaptırılmasına yönelik, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile Karaburun Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Deprem Risk Yön. ve Kent.Ġyi.Dai.BĢk.E.404926)  

 

 28. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 

Ek-5 Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) sayılı BoĢ 

Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge ekindeki 

evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. Dai.BĢk.E.407727) 

 

 29. Kent ekonomisinin temel taĢı yerel güç birlikleriyle iĢbirliğini sağlamlaĢtırmak, köy ve kasabalarda 

ekonomik ve sosyal kalkınmanın güvencesi tarımsal üretim faaliyetlerini teĢvik etmeyi sürdürmek 

amacıyla, üretim ve dayanıĢma anlayıĢına yepyeni bakıĢ açılarının sunulacağı, toplumsal duyarlılığın 

yanısıra tarımsal üretim faaliyetlerine iliĢkin farkındalığın da arttırılacağı düĢünülen ve ana baĢlıkları 

önerge eki teknik Ģartname içeriğinde belirtilen "BaĢka Bir Tarım Mümkün" konu baĢlıklı "Ulusal 

Karikatür YarıĢması" düzenlenmesi planlanmakta olup; konunun 5018 Sayılı Kamu Mali Yönetimi ve 

Kontrol Kanunu Merkezi Yönetim Harcama Belgeleri Yönetmeliğinin ilgili maddeleri ile Mimarlık, 

Peyzaj Mimarlığı, ġehir ve Bölge Planlama ve Güzel Sanat Eserleri YarıĢmaları Yönetmeliği 

Esaslarına göre görüĢülmesi. (Tarımsal Hizm. Dai. BĢk. E.407201) 

 

 30. Urla Belediye BaĢkanlığının 25/06/2021 tarihli ve 17734 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

1/1000 ölçekli Urla Merkez Revizyon Ġmar Planı, Plan Raporu ve Plan Hükümleri ile söz konusu plan 

doğrultusunda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.299585) 

 

 31. Urla Belediye BaĢkanlığının 24/05/2021 tarihli ve 06-14342 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; Hacıisa Mahallesi, 1292 ada 1 parsel, 1293 ada 1 ve 5 parseller, 794 ada 127 parsel ve 154 ada 

80 parselin bulunduğu alanda, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda, "Özel Proje Alanı" 
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belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.226443) 

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġlimizde 30/10/2020 tarihinde meydana gelen Seferihisar merkezli deprem sırasında, Karaburun 

ilçesi, Kösedere Mahallesinde ağır hasarlı olarak tespiti yapılarak yıkılan binalar için alınan Karaburun 

Belediye Meclisinin 05/10/2021 tarihli ve 098 no‟lu Kararı doğrultusundaki iĢ ve iĢlemlerde 

kullanılmak üzere maddi yardımda bulunulması talebi doğrultusunda gerekli malzemelerin 

Belediyemizce temin edilerek Karaburun Belediyesine verilmesinin oyçokluğu ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Fen ĠĢl.Dai.BĢk.E.400856) 

 

 2. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından sunulan ulaĢım, otopark ve sosyal tesislere giriĢlerde sağlık 

çalıĢanlarının ücretsiz faydalandırılmasına yönelik Yazılı Önergenin; Plan ve Bütçe Komisyonunca 

“Cumhurbaşkanlığı Kararları ile 30/06/2021 tarihine kadar ücretsiz taşınabilir kararı çıktığı için ilgili 

Önerge”nin oybirliği ile uygun bulunmadığına, Çevre ve Sağlık Komisyonunca “Dünya genelinde 

yaşanan salgın döneminde sağlık çalışanlarının çok büyük bir özveri ile çalıştığı ve bunun da büyük bir 

mücbir sebep yaratması nedeniyle Önerge”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna, Hukuk 

Komisyonunca “Ulaşım, otopark ve sosyal tesislere girişlere sağlık çalışanlarının ücretsiz 

faydalandırılmasına yönelik yasal bir düzenleme bulunmadığı, Cumhurbaşkanlığı Kararları ile istisna 

kapsamına alınan ücretsiz kullanımların 30/06/2021 tarihi itibarıyla son bulduğu gözetilerek 

Önerge”nin oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediyesi 

Meclis Üyesi Salahattin ġAHĠN.E.268032) 

 

 3. Ülkemizdeki ölümle ilgili iĢ ve iĢlemler mezarlık yerlerinin inĢası ile cenaze nakil ve defin iĢlemleri 

hakkında yönetmelik çerçevesinde ilgili kurumlarca yürütülmekte olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

olarak gerek Belediye Hastanesi gerek evde bakım hizmetleri ve ölüm sonrası hizmetlerde olduğu gibi 

ölüm anında da vatandaĢlarımızın yanında olunması amacıyla Sağlık Kurumları dıĢındaki ölümlerde 

ölü gömme izni için gerekli defin ruhsatlarının BüyükĢehir Belediyesi tarafından yürütülmesine yönelik 

Yazılı Önergenin Çevre ve Sağlık Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Hukuk – Sosyal 

Hizmetler Komisyonlarınca oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyeleri Metin YAġAR, Fikret MISIRLI, Erol ÇOMAK, Ali GÖNEN E.355193) 

 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Adıgüzel Eğitim, Kültür, AraĢtırma, YardımlaĢma ve 

Sağlık Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oyçokluğu 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Tarım, 

Orman ve Hayvancılık Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk. E.400986) 

 

 5. Ġzmir ili sınırları içerisinde öncelikle vatandaĢların sağlığını, emniyetini ve can güvenliğini korumak 

üzere, sahipsiz sokak hayvanlarının hayvan refahı, hayvan özgürlüğü ve hayvan hakları kapsamında 

korunması ile üreme popülasyonunun planlı kısırlaĢtırmayla kontrol altına alınması, kayıt sistemlerinin 

geliĢtirilmesi, rehabilitasyon, tedavi, sahiplendirme, yaĢam alanlarında insanlarla bir arada yaĢama 

becerilerinin geliĢtirilmesi ve tüm bu uygulamaların takibinin sağlanması amacıyla önergede yer alan 

hususlar doğrultusunda çalıĢmalar yapılmasına iliĢkin Yazılı Önergeye konu "ÇalıĢma Rapor”nun 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu Raporu. 

(BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Fikret MISIRLI, Erol ÇOMAK, Turgut PINAR E.301577iliĢkin 

Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Fikret 
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MISIRLI, Erol ÇOMAK, Turgut PINAR E.301577) 

 

 6. ĠZELMAN A.ġ‟nin talebi doğrultusunda; ĠZELMAN A.ġ tarafından iĢletilen Belediyemize ait 

otoparklarda uygulanmakta olan otopark fiyat tarifelerindeki saatlik bedellerin, tam elektrikli araçlara 

yönelik %50 indirimle uygulanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – 

ġirketler – Tüketiciyi Koruma Komisyonları. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.402657) 

 

 7. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ege Üniversitesi Rektörlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokol‟ün imzalanması için 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER‟e yetki verilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Çevre ve Sağlık Komisyonları. (Ġklim Değ. ve Çevre 

Kor. Kont. Dai.BĢk.E.391685) 
 

 8. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Gazeteciler Cemiyeti arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Basın Yayın ve Halk.Ġl.Dai.BĢk.E.361839) 

 

 9. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Ġzmir Devlet Opera ve Balesi Müdürlüğü (ĠZDOB) 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokol'ün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Kültür ve San. Dai. 

BĢk.E.401407) 

 

 10. KarĢıyaka ilçesi, DedebaĢı Mahallesi, 303 ada, 55 parsel için KarĢıyaka 2. Asliye Hukuk 

Mahkemesinin 2018/428 Esas, 20/11/2019 tarihli ve 2019/441 sayılı kesinleĢen Kararı doğrultusunda 

kalan bakiye olan 24.120,00-TL kamulaĢtırmasız el atma bedelinin dava tarihi olan 26/09/2012 

tarihinden itibaren ödeme tarihine kadar iĢleyecek yasal faiziyle birlikte taĢınmaz maliki Ali ELĠK‟e 

“Davacının ıslah hakkını dava içerisinde kullandığı, fazlaya ilişkin haklar ve zaman aşımı yönünden 

konunun yargı kararına bağlanmasının daha doğru olacağı gözetilerek önergeye konu kamulaştırmasız 

el atma bedelinin yargı kararı olmaksızın bu aşamada” ödenmesinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.253745) 
 

 11. Ġzmir Ġl Afet Müdahale Planı (TAMP-Ġzmir) ile entegre olarak Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

birimlerimizin de görüĢ ve önerileri alınarak Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan ve önerge 

ekinde sunulan “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Afet ve Acil Durum Müdahale Planı 2021”in yürürlüğe 

girmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet 

Komisyonları Raporu. (Ġtfaiye Dai.BĢk.345149) 

 

 12. Ġzmir‟in toplu ulaĢım kalitesini arttırmak, yaygınlaĢtırmak ve herkes için eriĢilebilir bir hizmet 

sunmak amacıyla, 22 adet Midibüs alımına ihtiyaç duyulmuĢ olup, söz konusu araçların, ESHOT Genel 

Müdürlüğünün 2021 Mali Yılı Bütçesi "T" cetveline eklenmesi ve bedelinin UlaĢım Yatırımları Dairesi 

BaĢkanlığı Bütçesinden ödenmek suretiyle satın alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (ESHOT-UlaĢım Yat.Dai.BĢk.E.42419/E.399340) 

 

 13. 2021 Mali Yılı Bütçesinin bazı kodlarında ödeneklerin yeterli gelmeyeceği anlaĢılmıĢ olup, 2021 

Yılı Bütçesinin tertipleri arasında aktarma yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Mali Hiz.Dai.BĢk.E.391834) 
 

 14. Gaziemir Belediye Meclisinin; Sağlık ĠĢleri Müdürlüğünün Hizmet Alımları Kaleminden 

1.000.000,00-TL ödeneğin, Destek Hizmetleri Müdürlüğünün Menkul Mal ve Gayrimaddi Hak Alım ve 
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Bakım Onarım Giderleri kalemine alınmak suretiyle aktarma yapılmasına yönelik, 05/10/2021 tarihli 

ve 88 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 

(Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.397314) 

 

 15. Urla ilçesi, Ġskele Mahallesi, 4392 – 4393 – 4396 – 4397 – 4398 – 4399 – 4400 – 4401 – 4402 – 

4403 – 4404 – 4405 – 4406 – 4407 – 4384 – 4385 – 4386 – 4387 adaların “Kentsel GeliĢme Alanı” 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan ve Belediye BaĢkanlığımıza sunulan, 1/25000 ölçekli Ġzmir 

BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Kentsel DönüĢüm Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222192) 

 

 16. Yürürlükteki 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planında “Bölge Parkı/Büyük 

Kentsel YeĢil Alan” ve yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında “Rekreasyon Alanı" olarak 

belirlenen bölgede yer alan; Torbalı ilçesi, SubaĢı Mahallesi 345, 349, 567 ve 757 parsellerin bir 

kısmının “Konut DıĢı Kentsel ÇalıĢma Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/25000 

ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği ve 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ile Plan 

Raporlarının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.361373) 

 

 17. Belediye Meclisimizin 12/02/2021 tarihli ve 05.173 sayılı Kararı ile uygun görülerek                      

09/06/2021-08/07/2021 tarihleri arasında 1 ay süre ile askıya çıkarılan; Bergama ilçesi, Ertuğrul 

Mahallesi, 1420 ada, 1 parselin bir kısmının "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı" olarak belirlendiği 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Devrim ÖZ tarafından yapılan itirazın oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık –  Esnaf ve Meslek 

Odaları – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302212) 

 

  

18. ÖdemiĢ ilçesi, Gereli Mahallesi, 106 ada, 7 parselin bir bölümünde Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu 

Alanı belirlenmesi amacıyla söz konusu parsel malikince hazırlatılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – 

Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.351341) 

 

 19. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere  Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 285 ada, 2, 3 no‟lu parseller ile 1032 ada 3, 6 no‟lu 

parsellerin bulunduğu alanda hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve  121 

sayılı (10., 23. ve 37. maddeler) Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352792) 

 

 20. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1032 ada, 3 ve 6 no‟lu parsellerin bulunduğu alanda 

hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli 121 sayılı (12. madde) Kararı ile uygun 
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görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352793) 

 

 21. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 285 ada, 3 no‟lu parselin bulunduğu alanda hazırlanan, 

Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (15. madde) Kararı ile uygun görülen, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.352794) 

 

 22. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1361 ada, 11 no‟lu parselin bulunduğu alanda hazırlanan, 

Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (42. madde) Kararı ile uygun görülen, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerilerinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352795) 

 

  

23. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 2352 ada 1, 2, 3, 4, 5 ve 6 no‟lu parsellerin bulunduğu 

alanda hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (67. madde) Kararı 

ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352796) 

 

 24. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 285 ada, 2 no‟lu parselin bulunduğu alanda hazırlanan, 

Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (1. ve 2. maddeler) Kararı ile uygun 

görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352797) 

 

 25. Buca ilçesi, Ġnönü Mahallesi, 186 ada, 45 parselin “Özel Sağlık Tesisi Alanı”na dönüĢtürülmesine 

yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.257445) 

 

 26. Buca ilçesi, Ġnönü Mahallesi, 10058 ada, 1 parselin “Özel Sağlık Tesisi Alanı”na dönüĢtürülmesine 
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yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin; “Komisyonlarımızca söz konusu plan 

önerisi, uygulama aşamasında sağlık tesisinin yüksekliğinin çevresindeki yapı yüksekliklerini aşmaması 

ve mevcut plandaki yapılaşma emsalinin korunması kaydıyla” değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.251869) 

 

 27. Belediye Meclisimizin 12/02/2021 tarihli ve 05.175 sayılı Kararı ile uygun görülerek 05/04/2021 

tarihinde onaylanan; Konak 1. Etap Nazım Ġmar Planı (Alsancak-Kahramanlar Bölgesi) kapsamında 

“SağlıklaĢtırma Alanı” olarak belirlenen bölgenin yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai.BĢk.E.396756) 

 

 28. Bostanlı Mahallesi 1359 ve 9429 numaralı adaları kapsayan alanda yürürlükteki Ġzmir-KarĢıyaka 1. 

Etap 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında yer alan “Özel Planlama Alanı” sınırının kaldırılması 

amacıyla hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.395319) 

 

 29. Urla ilçesi, Ġskele Mahallesi, 4392 – 4393 – 4396 – 4397 – 4398 – 4399 – 4400 – 4401 – 4402 – 

4403 – 4404 – 4405 – 4406 – 4407 – 4384 – 4385 – 4386 – 4387 adaların, “GeliĢme Konut Alanı, Park 

ve YeĢil Alan, Otopark ve TaĢıt Yolu" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli 

Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı önerisi ÇeĢme Belediyesine iade edilmek üzere oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – UlaĢım – Çevre ve 

Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222379) 

 

 30. ĠZSU Genel Müdürlüğünün çalıĢmaları doğrultusunda; KarĢıyaka ilçesi, MaviĢehir Mahallesi Toplu 

Konut Alanı içerisinde yaĢanan su baskını vb. deniz suyu ve yağmur suyu problemlerinin 

çözümlenmesine yönelik yürürlükteki imar planında Park Alanına isabet eden kamuya terkli alanın bir 

kısmında, yer altında terfi merkezi, yer üstünde trafo merkezi ile jeneratör yapısının yer alması 

amacıyla hazırlanan, 1/5000 ve 1/1000 ölçekli Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin; 1 No'lu 

CumhurbaĢkanlığı TeĢkilatı Hakkında CumhurbaĢkanlığı Kararnamesi kapsamında iĢlem yapılmak 

üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.337823) 
 

 31. Çiğli ilçesi, Yakakent (Büyükçiğli) Mahallesi 5782 parselde Ağaçlandırılacak Alanın bir kısmının 

Cami Alanına dönüĢtürülmesi ile ilgili 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ve Çiğli 

Belediye Meclisinin 04/06/2021 tarihli ve 65 sayılı Kararı ile uygun görülen 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin “Plan önerisi alanın güneydoğusundaki kısımda 2500 m2 

büyüklüğünde olacak şekilde, E:0,50 Yençok 2 Kat Yapılaşma Koşullu „İbadet Yeri‟ ayrılması kaydıyla” 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.358988) 

 

 32. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek plan notlarının Konut Alanları baĢlığı altında 1.5. 

maddesine iliĢkin hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (41, 42, 

43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 54, 55, 56, 57, 58, 65 ve 66 no‟lu maddeler) Kararı ile uygun görülen, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352784) 

 

 33. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1574 ada, 3, 4 ve 7 no‟lu parsellerin bulunduğu alanda 

hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (4. madde) Kararı ile uygun 

görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352785) 
 

 34. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 288 ada, 3, 4, 5, 6 ve 7 no‟lu parsellerin bulunduğu alanda 

hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (39. madde) Kararı ile 

uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352786) 

 

 35. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1607 ada, 1, 2, 3 ve 4 no‟lu parsellerin bulunduğu alanda 

hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (63. madde) Kararı ile 

uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352787) 

 

 36. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1552 ada, 2 no‟lu parselin bulunduğu alanda hazırlanan, 

Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (69. madde) Kararı ile uygun görülen, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352788) 

 

 37. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde Belediyesince 

değerlendirilerek 1609 ada, 1 no‟lu parselin bulunduğu alana iliĢkin, Menderes Belediye Meclisinin 

21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (Tespitler 1. madde) Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352789) 

 

 38. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere  Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde Belediyesince 

değerlendirilerek 275 ada, 5 no‟lu parselin bulunduğu alana iliĢkin hazırlanan, Menderes Belediye 

Meclisinin 21/05/2021 tarih 121 sayılı (Tespitler 2. madde) Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli 
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Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352790) 

 

 39. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü, Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 1609 ada, 14 no‟lu parselin bulunduğu alanda, Menderes 

Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (40. madde) Kararı ile uygun görülen, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352798) 

 

 40. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 1179 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Ġnönü,  Özdere Orta, Özdere Çukuraltı Mahalleleri 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Ġlavesi ve Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 

kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 24 ada, 6 no‟lu parselin bulunduğu alanda hazırlanan, 

Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 121 sayılı (25. madde) Kararı ile uygun görülen, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai.BĢk.E.374618) 

 

 41. Karabağlar Belediye Meclisinin 01/06/2021 tarihli ve 180 sayılı Kararı ile uygun görülen; Günaltay 

Mahallesi, 4858 Sokak, 4743 Sokak, 4865 Sokak ve 4742/1 Sokak kesiĢiminde kalan Park Alanı 

kullanımındaki tescil dıĢı alanda 4.00 m x 4.00 m ebadında bir adet "Regülatör Alanı" belirlenmesine 

yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.322960) 
 

 42. Bornova Belediye Meclisinin 02/07/2021 tarihli ve 190 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bornova 

Çayı kuzeyinde kalan yaklaĢık 30 hektar büyüklüğündeki alana yönelik, 1/1000 ölçekli Kızılay 

Mahallesi Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.348759) 

 

 43. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 166 sayılı Kararı ile uygun görülen; 9429 

numaralı adada, hasarlı yapıların yenilenebilmesi için „ÖPA' sınırı ile ada bütününde belirlenen plan 

notunun kaldırılmasına yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.361810) 

 

 44. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 161 sayılı Kararıyla uygun görülen; Mustafa 

Kemal Mahallesi, Bülent Ecevit Caddesinin güneyinde, 26LIb pafta, 25088 ada,1 parselin doğusunda, 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında BOP (Bölgesel Otopark) Alanında kalan, kamuya 

terkli alanda 5.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" ayrılması ve plan notu eklenmesine iliĢkin 

hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.358805) 
 

 45. Torbalı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 204 sayılı Kararı ile uygun görülen; Torbalı ve 

Tepeköy Mahallelerinde, 3 m x 6 m ebatlarında 2 adet, Ertuğrul Mahallesinde 3 m x 7 m ebatlarında 1 

adet olmak üzere toplamda 3 adet “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına 
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iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.349121) 

 46. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 17/05/2021 tarihli ve 122 sayılı Kararı ile uygun görülen; Üçeylül 

Mahallesi, 431 ada, 33 parseldeki Sanayi Tesis Alanı imar planına "Sanayi Tesis Alanı içerisine 

Biyokütle Enerji Tesisleri Kurulabilir" plan notunun eklenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.352158) 

 

 47. Menderes Belediye Meclisinin 05/07/2021 tarihli ve 153 sayılı Kararı ile uygun görülen, Bölge 

Ġdare Mahkemesinin Kararı doğrultusunda, Ahmetbeyli Mahallesi, 209 ada, 27 parselde 7 metrelik 

“Yaya Yolu”nun imar planına iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.353582) 

 

 48. Narlıdere Belediye Meclisinin 01/06/2021 tarihli ve 2021-67 Kararı ile uygun görülen; Narlıdere 

ilçesi sınırları içerisinde yer alan 8236 ada, 1 parsele yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.346904) 

 

 49. ÇeĢme Belediye Meclisinin 06/07/2021 tarihli ve 2021/10-102 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Dalyan ve Ilıca Mahallelerinde 6 m x 5 m ebatlarında 4 adet “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.348427) 

 

 50. Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesinde bulunan, tapunun 211 ada, 28 parsel ile 217 ada, 6 ve 14 

parsellere iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu 

DeğiĢikliği Teklifinin; 211 ada, 28 parsele iliĢkin olan kısmı Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunun 28/05/2021 tarihli ve 12356 sayılı Kararıyla uygun bulunmuĢ, 217 ada, 6 ve 

14 parselleri kapsayan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu 

DeğiĢikliğinin 217 ada, 6 parseldeki kütle önerisinin, planın yeni yapıların konumlanması konusundaki 

genel prensibi uyarınca parsel sınırına bitiĢik ve eğime paralel Ģekilde düzenlenmesi koĢuluyla Ġzmir 1 

Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 28/07/2021 tarihli ve 12578 sayılı Kararıyla 

tadilen uygun bulunmuĢ olup, bu doğrultuda yeniden hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma 

Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu DeğiĢikliği ve Plan Açıklama Raporu önerisinin; Kurul Kararı 

doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.335495) 
 

 51. Buca Belediye Meclisinin; Yenigün Mahallesi, 292/21 Sokağın, Aydoğdu Mahallesi, 1311 Sokağın 

ve Göksu Mahallesi, 679/4 Sokağın Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, 

Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer almasının uygun görüldüğüne iliĢkin 

alınan, 02/07/2021 tarihli, 89 ve 90 sayılı Kararların oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339368) 
 

 52. Konak Belediye Meclisinin 11/03/2021 tarihli ve 62/2021 sayılı Kararı ile uygun görülen; Alsancak 

Limanının giriĢ kısmından baĢlayarak, doğuda Alsancak Garı ve demiryolu, batıda Atatürk Caddesi, 

güneyde FevzipaĢa Bulvarı ve Gaziler Caddesi ile sınırlanan ve Alsancak Bölgesi olarak adlandırılan 

alanda belirlenen "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırı ve bu alanlarda yapılacak 
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uygulamalara yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Notu önerisi, Belediye Meclisimizin 

16/04/2021 tarihli ve 05.473 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek BaĢkanlık Makamınca 

03/06/2021 tarihinde onaylanmıĢ olup, Konak Belediye BaĢkanlığının 06/10/2021 tarihli, 61592 sayılı 

Yazısında belirtilen hususlar dikkate alınarak söz konusu "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak 

Alanlar (K)" sınırının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan önerinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Deprem ve Afet – Kentsel DönüĢüm –  Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai.BĢk.E.396729) 

 

 V. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

    

 

2. BÖLÜM 

2021 YILI EKĠM AYI III. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No    : 97509404-301.04-10/3                                               Toplantı Tarihi   : 14/10/2021  

 Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi       Toplantı Saati    : 18.00 
                         No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                         (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Erhan KILIÇ, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, 

Bülent SÖZÜPEK, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Saadet ÇAĞLIN, 

Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, Gamze 

Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, 

Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil 

ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet 

ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Muharrem BAYRAKTAR, Ali 

BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Mehmet 

Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, 

Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Ayhan KAYA, Hüsniye 

YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, 

Hasan UYSAL, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay 

KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay 

GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Ġsa NEZĠR, Fikret 

MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, 

Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, Yusuf 

DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Çile ÖZKUL, AĢkın 

UYAR, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 

BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, 



14 

Ertuğrul AKGÜN, Hakan ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Halil Doğukan 

EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL. 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Fikret AKTAġ, 

Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Ceyhan KAYHAN, Mustafa ĠDUĞ, Abdül BATUR, Asker 

GÜNEġ, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla BAYSAK, YeĢim TEKOĞLU, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, 

Sabahattin UÇAR, Mithat TEKĠN, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, 

Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan 

Vekili), Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Adil KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, 

Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Fatih 

GÜRBÜZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Fatih TAġTAN, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın PEHLĠVAN 

(Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Hakan KOġTU, Orçun ERSEZGĠN, 

AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha ÖZÇINAR, Sema YEġĠLÇĠMEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan 

AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Salih Atakan DURAN, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz 

KÜKLER, Serdar AKSOY, Hasan ÜNAL, Nezih ÖZUYAR. 

 

(BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI YAPILMADAN ÖNCE YILDIZLAR 50 KĠLO 

GÜREġ BRANġINDA TÜRKĠYE 1.’SĠ, AVRUPA 3.’SÜ, DÜNYA 1.’SĠ OLAN MĠRAÇ SARAÇ ĠÇĠN 

TEBRĠK TÖRENĠ GERÇEKLEġTĠRĠLDĠ  

VE 

06-09 EYLÜL 2021 TARĠHLERĠ ARASINDA PORTEKĠZ’ĠN LIZBON KENTĠNDE DÜZENLENEN   

“VELO-CITY LISBOA 2021 KONGRESĠ”NE KATILMAK ÜZERE GÖREVLENDĠRĠLEN ĠZMĠR 

BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ MECLĠS ÜYESĠ AYBARS YILDIRIM TARAFINDAN MECLĠSE 

BĠLGĠ VERĠLDĠ.) 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ekim Ayı Olağan 

Toplantısının III. BirleĢimini açıyorum, toplantı yeter sayımız mevcuttur, Gündeme devam ediyorum.  

 

II. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE ATANAN 

PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündemin II. maddesi; BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tarafından Üst 

Unvanlı Görevlere Atanan Personele ĠliĢkin Bilgilendirmedir, bunu okuyup geçeceğiz. Buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: 23 Temmuz 2004 tarihli ve 25531 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren 

5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 22’nci maddesinde "Büyükşehir Belediyesi personeli 

Büyükşehir Belediye Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk toplantıda 

Büyükşehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet 

Memurları Kanununun 74’üncü maddesi ile 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 18/i maddesi 

gereği; Ayhan BALIKÇI Belediyemizde boş bulunan 1 inci derece Daire Başkanı kadrosuna naklen 

atanmıştır. Bilgilerinize arz ederim. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER. (İnsan 

Kay. ve Eğt.Dai.Bşk.E.405585)  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederiz. 
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III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: III. madde Önergelerin… Sayın KÖKKILINÇ? Cumhuriyet Halk Partisi 

Grup Sözcüsü… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Lütfen… 

HAKAN YILDIZ: Madde baĢlıklarıyla oylayalım BaĢkan‟ım, biz önerelim bu sefer… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Önergelerin madde baĢlıklarıyla 

görüĢülüp onaylanması konusunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Grup Yönetiminde 

olan bir arkadaĢımız geçebilir, Grup Yönetiminde olan bir arkadaĢımız geçebilir. Sayman kimdi Grup 

Yönetiminde? Gamze Hanım siz geçer misiniz? Grup Yönetiminde olan bir arkadaĢımızı… Peki. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: BaĢkan‟ım madde baĢlıkları ile oylanmasını öneriyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O‟nu oyladık… Peki… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Madde 1? 

HAKAN YILDIZ: Bilgi verdik… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan oylanmasını… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın… Mikrofonu… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan oylansın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 1 no’lu Önergeyi doğrudan oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 2? 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan oylansın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 2 no’lu Önergeyi doğrudan oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3? 

GAMZE GÜL ÇAMUR: BaĢkan‟ım bu maddenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Toplumsal Cinsiyet EĢitliğine 

havalesini talep ediyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 3 no‟lu Önergenin… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan Aile ve Çocuğu da ekleyebilir miyiz? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii ki… 3 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Madde 4, Sayın KÖKKILINÇ? Geldiniz mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Aslında Gamze Hanım‟la devam etsek güzeldi ama... 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Eksikliğini aratmadı mı? 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Tamam, teĢekkür ederiz çok sağ olsun.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederiz, evet buyurun madde 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Özür diliyorum bu arada Meclisten. 4. maddemiz Hukuk – Bütçe – Tarım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN?  

HAKAN YILDIZ: Bir de Kooperatifi de ekleyebilir miyiz Sayın BaĢkan? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kim efendim? 

HAKAN YILDIZ: Kooperatiflerle ilgili olunca Kooperatifleri eklersek… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kooperatifler? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Olur tabii. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. 4 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve 

Hayvancılık – Kooperatifler Komisyonlarına havale edilmesini Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5?    

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur BaĢkan‟ım. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 5 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 6?    

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6, 7, 8, 9, 10, 11 Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 6, 7, 8, 9, 10 ve 11  no’lu 

Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 12?    

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 12 no’lu Önergenin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 13?    

NĠLAY KÖKKILINÇ: 13, 14 Ġmar – Hukuk – Esnaf – UlaĢım – Çevre, BeĢli Komisyon. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 13 ve 14 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık –  Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım 

Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler,  etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 15, 16, 17 Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 15, 16 ve 17 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 18?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 18 no’lu Önergenin Ġmar 

ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 19, 20, 21 Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 19, 20 ve 21 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 22?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim, Kültür. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 22 no’lu Önergenin Ġmar 

ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23, 24, 25, 26 Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 23, 24, 25 ve 26 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 27?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe – Deprem ve Afet – Kentsel DönüĢüm. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 27 no’lu Önergenin 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet – Kentsel DönüĢüm Komisyonlarına havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 28?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 28 no’lu Önergeyi 

doğrudan Meclisimizin oyu‟na sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 29?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 29 Hukuk – Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 29 no’lu Önergenin 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 30?   
NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım 30. madde Ġmar Komisyonundaydı ancak Kentsel DönüĢüm ve 

Hukuk Komisyonlarının da görmesi noktasında bir görüĢ doğduğundan Hukuk ve Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarına havalesine, Ġmar Komisyonuna da iadesine diyoruz. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 30 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza iadesini, 

Hukuk - Kentsel DönüĢüm Komisyonlarımıza da havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 31?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 31. maddenin de 30. maddeyle bağlantılı ve ilgisi olduğundan Komisyonlarına 

iadesine diyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 31 no‟lu Önergenin Ġmar 

ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġlgili Komisyonlarına dersek, evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġlgili Komisyonlarına… Mevcut ilgili Komisyonlarına iade edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. ġimdi okunacak…                    

31. madde ile ilgili bir uyarı yapmak durumundayım, sanıyorum olmayan Komisyonlar var, ilk orijinal 

Ģeyinde, isterseniz Komisyonları tek tek söyleyelim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Söyleyelim; Ġmar – Kentsel DönüĢüm…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm…  

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Hukuk, o kadar.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çevre? 

HAKAN YILDIZ: Çevre yok. 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Çevre yok. Sadece Ġmar – Kentsel DönüĢüm – Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 31 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm – Hukuk 

Komisyonlarına; Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ġade edilmesi mi diyoruz? Havale edilmesi 

mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle diyelim; ilgili Komisyonlarına iadesine, Ġmar - Kentsel DönüĢüm ve Hukuk 

Komisyonuna havalesine diyelim BaĢkan‟ım. Çünkü burada yazmıyor hangi Komisyonlarına daha önce 

havale olduğunu bilemediğimiz için, göremediğimiz için, arkadaĢlarımız yardımcı olurlarsa size… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yeni Komisyon olarak Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm doğru mu? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan yeni Komisyon yok, üç Komisyon var. Eski Komisyonlara havalesini 

isteyeceğiz tekrar.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O zaman…  

HAKAN YILDIZ: Ġadesini… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġadesini istiyoruz. 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Pardon… Hukuk da yoktu... O zaman Ģöyle yapalım…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk da yokmuĢ. O zaman Ģöyle yapalım… Hukuk‟a havalesini, Ġmar ve Kentsel 

DönüĢüme…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk‟a havalesini, ilgili Komisyonlarına iadesine…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet daha doğru olacak. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bakın bulduk yine çareyi. 31 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – 

Kentsel DönüĢüm – Hukuk Komisyonlarına iade edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Evet Ģimdi ilave Önergelerimiz var, onlar okunacak. Buyurun. 

 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. İçişleri Bakanlığı'na bağlı Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel 

Müdürlüğü (NVİ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu, Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile ilişkili 

Adres Kayıt Sistemi (AKS) Temmuz 2019 tarihi itibari ile kullanıma kapatılarak, içerisinde yetki alanımızı 

oluşturan 30 ilçenin tamamında (1295 mahalle) yine adresin bu defa konuma dayalı olarak tutulduğu 

Mekansal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulamasına geçilmiştir. Bir adres bileşeni olan mevcut ilçe ve 

mahalle sınırlarının, MAKS projesi kapsamında konuma dayalı ve onaylı bir veriye dönüştürülmesine 

ihtiyaç duyulmuştur. Bu konuda, MAKS projesinin yetki alanımızda uygulanmasına ilişkin olarak İzmir 

Büyükşehir Belediyesinin Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel Müdürlüğü'ne karşı tek yetkili idare olması 

hakkında alınan 13.02.2017 tarih ve 05.118 sayılı Meclis Kararında belirtildiği gibi "Mekansal Adres Kayıt 

Sistemi Projesinin (MAKS) İzmir bütününde sağlıklı yürütülebilmesi, anılan proje bazında yapılacak 

değişikliklerin tek yerden sisteme entegre edilmesi, proje süresi ve sonrasında sorun yaşanmaması ve bu 
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projenin sürdürülebilmesi…" ifadesine uygun olarak Belediyemiz koordinatörlüğünde tüm ilçe 

belediyelerinden yetkililerin katıldığı bir çalışma grubu tarafından ilçe ve mahalle sınırlarının 

sayısallaştırılması çalışmaları başlatılmıştır. Yapılan bu çalışmanın ilk aşaması olan İlçelerin diğer ilçelerle 

komşuluk ilişkisi olmayan iç mahalleleri sayısallaştırılarak, başta ilçe meclislerinden olmak üzere ardından 

da, Belediyemiz Meclisinde de kabul edilerek Valilik makamınca onaylanmıştır. Bu defa, komşu ilçelerle 

olan sınırlarda ise 5393 sayılı Belediye Kanunu ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanunu başta olmak 

üzere, 5442 sayılı İl İdaresi Kanunu ve yönetmelikler ile 5490 sayılı Nüfus Hizmetleri Kanunu kapsamında 

çıkarılan Adres ve Numaralamaya İlişkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve ekte koordinat özet 

cetveli ile krokisi bulunan, Kiraz ve Ödemiş ilçelerinin ortak sınırına ait 1 (Y:601154.32 X:4247939.07) 

nolu noktadan başlayıp, 328 (Y:604550.08 X:4224939.84) nolu noktada son bulan yaklaşık 33.819 metrelik 

kısım sayısal (TUREF koordinat sisteminde) olarak belirlenmiş ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı,                         

Kiraz Belediye Meclisi'nin 03.09.2021 tarih ve 81 sayılı kararı (eki ortak sınır krokileri ile bu sınırlara ait 

koordinat özet cetvelleri) ile Ödemiş Belediye Meclisi'nin 04.10.2021 tarih ve 155 sayılı kararı (eki ortak 

sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet cetvelleri) ile uygun bulunmuş olup, alınan bu karar 

Belediyemiz Meclisimizce de görüşülmek üzere tarafımıza iletilmiştir. Konunun 5216 sayılı Büyükşehir 

Belediyesi Kanununun 7/z maddesi ile 13.02.2017 tarih ve 05.118 sayılı Meclis Kararımız doğrultusunda 

Belediyemiz Meclisince değerlendirilmesi hususunu arz ederim. (Harita ve Cbs Dai.Bşk.E.406313) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, salondan hepimizi çok rahatsız eden bir uğultu geliyor, 

ben duyamıyorum çünkü... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler)  

Evet, salondan genel olarak geliyor, her taraftan geliyor. Buradan da duyuyorum, buradan da duyuyorum. 

ġimdi, Önerge okundu, Önerge okundu Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 32 no’lu Önergenin 

Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Diğer Önergeye geçelim.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ve İzmir Devlet Opera ve 

Balesi Müdürlüğü İşbirliği ile Gerçekleştirilecek OperaFuerteventura Festivali Hakkında Ortak Hizmet 

Protokolü hazırlanmış olup; imzalanması için Büyükşehir Belediye Başkanına yetki verilmesi hususlarını 

Sayın Meclisimizin tensiplerine arz ederim. (Kültür ve San.Dai.Bşk.E.408811) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım bunun da acil olması gerektiği noktasında bir not var, tarihleri 

itibarıyla. Hukuk Komisyonunun ve Plan ve Bütçe Komisyonunun hani ara verilerek, toplanarak bu konuda 

karar vermesini öneriyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: BaĢkan‟ım aciliyeti nedir? Bir açıklama alabilir miyiz? Opera ile yapılan bir Protokol 

ama… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir Festival Organizasyonu için yurt dıĢı ile ilgili bir Ģey var, ziyaret var, bir seyahat 

var, 4-14 Kasım tarihleri arasında. Bunun da iĢlemlerinin yetiĢebilmesi için eğer Meclisimizce uygun 

görülmesi halinde… 

HAKAN YILDIZ: Tamam BaĢkan‟ım, uygundur. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BüyükĢehir Belediyesi katılım gösterecek Protokol düzeyinde. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Haberleri yok muydu bunların, bu arkadaĢların? Tamam sen konuĢ… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ?  

HAKAN YILDIZ: Erhan Bey söz… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii… 

ERHAN ÇALIġKAN: Konuyla ilgili, usul anlamında bir söz istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun Erhan Bey, buyurun. 
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ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım defalarca bu konu Gündeme geliyor. ġimdi 4 Kasım‟da… Bu hafta 

üç tane Meclisi yaptık. Yani son Oturumda böyle bir Ģey gelmesi sizce doğru mu? Bunun 4 Kasım‟da 

olacağını Bürokrat ArkadaĢlarımız bugün mü öğrendiler? Ya da dün mü öğrendiler? Meclisin 1 ve 2. 

Oturumunda bu Gündemde değil miydi? Bakın o kadar çok konu geliyor ki Sayın BaĢkan, acil diye. Yani 

multi milyonluk konular 1 günde 2 günde görüĢülüp geçiyor. Bu da… Bu ondan da öte sanki yeni çıkmıĢ gibi, 

hani yarın olacakmıĢ gibi bugün alalım, bugün toplanalım. Bu takdir, tabii ki olmaz diye bir Ģey yok ama bu 

birden fazla oluyorsa, her ay oluyorsa bunda bir aksaklık var Sayın BaĢkan. Dikkatinizi çekiyorum ve bu 

konuda önlem alınmasını istiyorum, teĢekkür ederim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim Erhan Bey bu haklı uyarınız için. Daha önce de yapmıĢ 

olduğunuz uyarılara da teĢekkür ederim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, ara vererek iki Komisyonumuz toplanırlarsa bu konuda karar verilmiĢ olacak. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi ara vermeyelim herhalde değil mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġimdi vermeyelim, Komisyon Raporlarına… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyon Raporlarında… Orada da sanıyorum Gündeme gelecek olan bir 

Ģey var mı? Yok değil mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok, orada acil kaydıyla bir Ģey yok. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çünkü Ģöyle bir Ģey Değerli ArkadaĢlar, ara vermeden Komisyon 

toplanamıyor. Yani Meclis devam ederken Komisyon toplanamıyor. Dolayısıyla ya Ģimdi Komisyonu 

bekleyeceğiz… Sayın Grup BaĢkan Vekilleri bu konuda Ģey yapsınlar… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Aslında bir 5 dakika ara versek, çünkü bu sefer Gündem Maddesinin de değiĢikliği 

söz konusu olacak. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam, o zaman Ģöyle yapıyoruz. ġimdi ilgili okunan Önergeyi önce bir, 

Komisyonuna oylayacağım. Hangi Komisyon? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe Komisyonunda Hukukçu arkadaĢımız var, Bütçe hani isterse tek baĢına arzu 

ederlerse… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sadece Bütçe. Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan Protokol de var, Hukuk Komisyonuyla birlikte toplansınlar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam, ikisi de toplanabilir evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 33 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarımıza acil kaydıyla havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Komisyonlarımızı Toplantıya davet ediyorum, Meclisimize de Komisyonların 

çalıĢması bitinceye kadar ara veriyorum.  

 

(BĠRLEġĠME HUKUK – PLAN VE BÜTÇE KOMĠSYONLARI                                                 

TOPLANTISI ĠÇĠN ARA VERĠLDĠ.) 

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet arkadaĢlar bir anons yaparsak fuayedeki arkadaĢlarımız gelsinler, 

kaldığımız yerden devam edelim. Değerli ArkadaĢlar Ģimdi Önergelerimizi okumaya devam ediyoruz. Evet. 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. İlimiz, Narlıdere ilçesi, Narlıdere Mahallesi 6219 ada,                           

3 parsel ve çevresine yönelik Parsel malikince hazırlatılarak Belediye Başkanlığımıza sunulan 1/5000 

ölçekli Nazım imar planı değişikliği önerisinin, 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanunu'nun 7/b maddesi 

uyarınca incelenerek karara bağlanması hususunu tensiplerinize arz ederim.                                            

(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.407228) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, Sayın KÖKKILINÇ Önergeyi duydunuz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonuna havale edelim.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Ġmar Komisyonu…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Buyurun BOZTEPE. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Mecliste yeterli çoğunluk var mı acaba? Bir sayım yapar mısınız lütfen?  

SALONDAN: DıĢarıdalar BaĢkan‟ım.  
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HAKAN YILDIZ: Bir beĢ dakika bekleyelim geliyor arkadaĢlar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ben… Yeter sayı, yeter sayı var arkadaĢlar. Kaç kiĢi gerekiyor?                         

46 gerekmiyor mu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yarıdan bir fazlası gerekiyor Ģu anda. Karar vermek için de en az 4/1 gerekiyor. 

Meclis‟te baĢladığımızda toplantı yeter sayımız vardı. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġu anda var. ġu anda, Ģu anda var ama çoğunluk yani. Salt çoğunluk kaç 

kiĢi arkadaĢlar? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

Geliyorlarsa… Ama 89 kiĢi var Ģu anda Meclis‟te. Değerli ArkadaĢlar, isterseniz tek tek herkes 1, 2, 3 diye 

saysın ama 89 kiĢi var yani. Evet, devam edelim. Devam ediyoruz, buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonuna havale edilsin demiĢtik. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu, Sayın ġAHĠN? Sayın 

SEVĠNÇ? Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk dediniz. 34 no’lu Önergenin Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. BaĢka Önergemiz var mı? 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine.  İçişleri Bakanlığı'na bağlı Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel 

Müdürlüğü (NVİ) tarafından adresin sözel olarak tutulduğu, Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile ilişkili 

Adres Kayıt Sistemi (AKS) Temmuz 2019 tarihi itibari ile kullanıma kapatılarak, içerisinde yetki alanımızı 

oluşturan 30 ilçenin tamamında (1295 mahalle) yine adresin bu defa konuma dayalı olarak tutulduğu 

Mekânsal Adres Kayıt Sistemi (MAKS) uygulamasına geçilmiştir. Bir adres bileşeni olan mevcut ilçe ve 

mahalle sınırlarının, MAKS projesi kapsamında konuma dayalı ve onaylı bir veriye dönüştürülmesine 

ihtiyaç duyulmuştur. Bu konuda, MAKS projesinin yetki alanımızda uygulanmasına ilişkin olarak İzmir 

Büyükşehir Belediyesinin Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel Müdürlüğü'ne karşı tek yetkili idare olması 

hakkında alınan 13.02.2017 tarih ve 05.118 sayılı Meclis Kararında belirtildiği gibi "Mekansal Adres Kayıt 

Sistemi Projesinin (MAKS) İzmir bütününde sağlıklı yürütülebilmesi, anılan proje bazında yapılacak 

değişikliklerin tek yerden sisteme entegre edilmesi, proje süresi ve sonrasında sorun yaşanmaması ve bu 

projenin sürdürülebilmesi…" ifadesine uygun olarak Belediyemiz koordinatörlüğünde tüm ilçe 

Belediyelerinden yetkililerin katıldığı bir çalışma grubu tarafından ilçe ve mahalle sınırlarının 

sayısallaştırılması çalışmaları başlatılmıştır. Yapılan bu çalışmanın ilk aşaması olan İlçelerin diğer ilçelerle 

komşuluk ilişkisi olmayan iç mahalleleri sayısallaştırılarak, başta ilçe meclislerinden olmak üzere ardından 

da, Belediyemiz Meclisinde de kabul edilerek Valilik makamınca onaylanmıştır. Bu defa, komşu ilçelerle 

olan sınırlarda ise 5393 sayılı Belediye Kanunu ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanunu başta olmak 

üzere, 5442 sayılı İl İdaresi Kanunu ve yönetmelikler ile 5490 sayılı Nüfus Hizmetleri Kanunu kapsamında 

çıkarılan Adres ve Numaralamaya İlişkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve ekte koordinat özet 

cetveli ile krokisi bulunan, Beydağ ve Ödemiş ilçelerinin ortak sınırına ait 1 (Y:604550.08 X:4224939.84) 

nolu noktadan başlayıp, 357 (Y:601204.33 X:4213326.27) nolu noktada son bulan yaklaşık 20.840 metrelik 

kısım sayısal (TUREF koordinat sisteminde) olarak belirlenmiş ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Beydağ 

Belediye Meclisi'nin 03.09.2021 tarih ve 60 sayılı kararı (eki ortak sınır krokileri ile bu sınırlara ait 

koordinat özet cetvelleri) ile Ödemiş Belediye Meclisi'nin 04.10.2021 tarih ve 154 sayılı kararı (eki ortak 

sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet cetvelleri) ile uygun bulunmuş olup, alınan bu karar 

Belediyemiz Meclisimizce de görüşülmek üzere tarafımıza iletilmiştir. Konunun 5216 sayılı Büyükşehir 

Belediyesi Kanununun 7/z maddesi ile 13.02.2017 tarih ve 05.118 sayılı Meclis Kararımız doğrultusunda 

Belediyemiz Meclisince değerlendirilmesi hususunu arz ederim. (Harita ve Cbs Dai.Bşk.E.406028) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġlgili Önergenin… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu, Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis 

Üyeleri, 35 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Yeni Önerge var mı? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Önergelerimiz bitmiĢtir.  
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IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi maddesine 

geçtik. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1. maddenin Hukuk Komisyonu tarafından da görülmesi gerektiği 

düĢüncesindeyiz. Hukuk Komisyonuna havalesine, Bütçe Komisyonuna iadesine… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ?   

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Sayın YILDIZ?   

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Efendim? 

HAKAN YILDIZ: “Uygundur.” diyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk Komisyonuna havalesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe Komisyonuna iadesini… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Plan ve Bütçe Komisyonuna iadesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis Üyeleri, Komisyon 

Raporlarının görüĢüldüğü 1 no’lu Komisyon Raporunun Hukuk Komisyonumuza havalesini, Plan ve 

Bütçe Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. maddede Plan ve Bütçe Komisyonu oybirliğiyle değerlendirmiĢ, uygun bulmamıĢ, 

Çevre ve Sağlık Komisyonu oybirliği ile uygun bulmuĢ konuyu, aynı Ģekilde Hukuk Komisyonu da oyçokluğu 

ile uygun bulmamıĢ, dolayısıyla uygun bulunmamıĢ. Hukuk Komisyonuna göre karar verilsin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Salahattin Bey konuyla ilgili bir konuĢma yapacak. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, buyurun Sayın Grup BaĢkan Vekilimiz, buyurun.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın Temsilcileri, 

Ġzmirliler. Efendim bu konu önemli, mücbir sebep devam ediyor, Covid ve salgın hastalığı devam ediyor. 

Sağlık çalıĢanlarımızın bu otoparklardan, taĢınmadan, tesislerden yararlanmasının devam etmesini istiyoruz. 

Çünkü sağlık çalıĢanlarımızın yoğunluğu devam ediyor. Ġstanbul ve Ankara‟da bu uygulama var Ģu anda 

Ġzmir‟de neden yok? Ayrıca Çevre Komisyonumuza teĢekkür ederim. Yani Hukuk ve diğer Komisyonumuz 

neden böyle bir karar verdi? AnlamıĢ değilim. Bu konunun… Bunu efendim oylamayalım, iade edelim, 

yeniden değerlendirilsin. Bu konuyla ilgili olumlu karar verelim. Çünkü sağlık çalıĢanlarımızın yoğun bir 

Ģekilde çalıĢmaları devam ediyor yani bu süreç devam ediyor, mücbir sebep devam ediyor efendim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: TeĢekkür ederim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın Grup BaĢkan Vekilimize teĢekkür ederim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Komisyon BaĢkanımız, Hukuk Komisyon BaĢkanımız söz almak 

ister.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Ufuk Bey buyurun.  

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan, tabii Önerge çok masum ve çok kabul edilebilir nitelikte gözüküyor ama 

sonuçta Meclisimiz Yasalarla bağlı. Konuya iliĢkin en son CumhurbaĢkanlığı Kararnamesi bir istisna tanımıĢ, 

bu istisna tarihini de uygulanabilme tarihini de 30/06/2020 olarak belirlemiĢ. O tarihten sonra yeni bir istisna, 

kapsam dıĢına almak gibi bir yasal düzenleme söz konusu değil. Bu açıdan Meclisin doğru ve yasal bir karar 

vermesi amacıyla Komisyonumuz böyle bir karar verdi.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, o zaman neye göre oy… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu BaĢkanımız, bu konuda bir değerlendirme yaparsa memnun 

oluruz, Komisyona iade edilip edilmemesi noktasındaki görüĢünü de…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Söyledi. 

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan‟ım, bu Komisyonumuzda uzun zamandır duruyor. Biz bütün arkadaĢlar 

konuyu iyice tetkik ettik. Yasal bir imkân olsaydı zaten zorlayıp bunu yapacaktık, verecektik ama 

Komisyonumuza iade edilmesi, Hukuk Komisyonunun Yasalar çerçevesinde kararını değiĢtirmeyecek. 



22 

Önümüzdeki günlerde yasal bir düzenleme yapılır yeni bir CumhurbaĢkanlığı Kararnamesi yayımlanır, imkân 

tanınır, tekrar Meclisimize getiririz, tekrar bu konuyu görüĢür olumlu bir karara bağlarız.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın o halde, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Değerli ArkadaĢlar, 2 no’lu Komisyon Raporunu Hukuk 

Komisyonumuzdan geldiği… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonumuzdan geldiği Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Pardon bunu sormak zorundayım. Salahattin Bey, oybirliği mi, oyçokluğu mu? 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Oyçokluğu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oyçokluğu… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oyçokluğu? 

 NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, bu yüzden Hukuk Komisyonunu seçmiĢtik.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 3. maddede de yine Çevre ve Sağlık Komisyonunca oybirliğiyle 

uygun bulunmuĢ ancak Hukuk - Sosyal Hizmetler Komisyonlarınca da oyçokluğuyla uygun bulunmamıĢ. 

Dolayısıyla biz Hukuk - Sosyal Hizmetler Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Komisyon Üyemiz Metin Bey konuyla ilgili hem Önerge sahibi olarak söz almak istiyor.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii ki. Metin Bey buyurun.  

METĠN YAġAR: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis sizleri saygıyla selamlıyorum. Önerge Ģahsıma ait olduğu 

için ondan dolayı söz almıĢ bulunuyorum. Konu Ģu; sadece ölüm anında defin ruhsatının normal ölümler için 

konuĢuyoruz; “Normal ölümlerde, adli olmayan ölümlerde, defin ruhsatının Büyükşehir Belediye Cenaze ve 

Sağlık İşleri tarafından verilmesi” konu bu. Dolayısıyla buna dayanarak Umumi Hıfzıssıhha Kanununun 10. 

bab 216.  maddesinde; “Defin ruhsatiyeleri belediye tabipleri, toplum sağlığı merkezi tabipleri ile aile 

hekimleri tarafından mevtanın muayenesinden sonra verilir ve bu ruhsatiyelerin yerleşim yeri bazında hangi 

tabipler tarafından verileceği Türkiye Halk Sağlığı Kurumu tarafından belirlenir.” Sağlık Bakanlığı Halk 

Sağlığı Genel Müdürlüğü 2021/7 Genelgesinde; “Ölüm, sağlık kurumları dışında (ev, otel, yurt gibi toplu 

yaşam alanları, bakımevleri, işyeri vb.) yerlerde gerçekleşmiş ise ölüm belgesini düzenleme ile ilgili işlemler 

belediye hekimlerinin asli görevleri olduğundan belediye hekimleri tarafından yerine getirilir. Yine 

Belediyenin sözleşme ile hizmet aldığı hekimler, belediye hekimi olarak adlandırılır.” ġimdi, dünyada sağlık 

hizmetlerinin Yerel Yönetimler tarafından nasıl daha etkin verildiğini bilen birisiyim ve gerçekten sadece 

defin ruhsatları değil, diğer sağlık hizmetlerinin de Yerel Yönetimler tarafından verilmesini savunan bir 

kiĢiyim. Belediyemiz yaĢlı ve hasta insanların evde bakım hizmetlerini yapıyor hatta evdeki tadilatlarını 

yapıyor, insani ihtiyaçlarını karĢılıyor, taziye çadırları kuruyor, taziye çadırlarında ikramlar yapılıyor. Bunlar 

gerçekten gurur duyulacak hizmetler. Ama diğer taraftan vefat edince; “Defin ruhsatı vermek, bizim iĢimiz 

değil.” dememeli.  Ölüm anında, yakınlarının en çaresiz oldukları ve birilerine en çok ihtiyaç duyduğu andır. 

O birileri sosyal belediyeciliği savunan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi neden olmasın? Bir ölüm olduğunda ilk 

aklımıza gelen; bize yardım ve destek vereceğini düĢündüğümüz Belediye ve Cenaze ĠĢleridir. VatandaĢ 

cenaze iĢlerini aradığında; “Siz önce defin ruhsatını alın, sonrasında biz bakarız.” denmektedir. Oysa eskiden 

köylerde muhtarlar, Beldelerde, Belediyelerde, Yetkili Yöneticiler, Defin Ruhsatını verip vatandaĢın iĢini 

hallediyorlardı. ġimdi nasıl? VatandaĢ doktoru bulacak, arayıp ölüm ruhsatını alacak, sonra da cenaze iĢlerine 

müracaat edebilecek. Biz BüyükĢehir Belediyesi‟nden, Belediyemizden tam da bu noktada vatandaĢlarımıza 

yardımcı olup normal ölümler için Defin Ruhsatı düzenlenmesini talep ediyoruz. Bu Ġzmir‟deki bütün aile 

hekimleri, bütün vatandaĢlar adına bir talebimdir yani Ģahsi talebim de değildir. Bunun yolu, çok da zor değil 

Sayın BaĢkan‟ım. Örnekleri birçok ilimizde var. Belediyeler, il ve ilçelerde kendi Sağlık ĠĢleri 

Müdürlüğü‟ndeki ekiplerle bu iĢi yürütmektedirler. Eğer ekipler yetersizse, hizmet alımı yoluyla rahatlıkla bu 

iĢin üstesinden gelinebilir. Aynen evde bakım hizmetlerinde yaptığımız gibi. Örneğin; Ankara‟da Belediye 

kendi Ģirketi BELPA üzerinden hizmet alımı yoluyla bu sorunu çözmüĢtür. “Nasıl olsa bu iĢi baĢka Kurumlar 

yapıyor.” diye sürüncemede bırakmak, sahiplenmemek bugün için biz Meclis Üyelerinin kararı olsa dâhi 
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yarınlarda, Belediyemizin vatandaĢa karĢı kaçınılmaz vazifesidir. Elbette ki bunun bir maliyeti, bir külfeti 

olacaktır ama hizmetin bütünlüğü Ġzmir halkının refahı için gereklidir. Sevinçler paylaĢıldıkça büyür, acılar 

paylaĢıldıkça küçülür. Takdir siz Değerli Meclisin, saygılarımla. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim Metin Bey.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Suat ÇAĞLAYAN Bey‟e eğer söz verebilirsek bu konudaki 

görüĢlerimiz için…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun Sayın Hocam.  

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: ġimdi, bu teklifi, bu öneriyi ilk gördüğümde ben de gerçekten çok doğru bir 

iĢ, doğru bir Önerge olarak değerlendirdim. Çünkü öneriyi veren bir hekimdi ve aynı zamanda bir Yerel 

Yönetim Uzmanı Sevgili Metin YAġAR. Aynen ondan sonra bizim Çevre Komisyonu karar verdi, Çevre değil 

tabii ki burada karar veren, sağlık yanıyla karar verildi. Sağlık Komisyonunda da Hekimlerin bulunduğunu 

düĢünerek, o da doğru bir iĢ yaptı diye düĢündüm. Ancak iĢi biraz araĢtırınca bu yapılan doğru yapılmıĢ, insanı 

odak olarak alarak doğru yapılan iĢin uygulanabilirliği konusunda, derin kaygılara, kaygılara sahip oldum. 

Çünkü Ģöyle; bizim ilçelerimizde 30 ilçenin 14‟ünde, 14 Belediyede Hekim yok. Diğer 7-8 Belediyemizde 

galiba bir Hekim var. Diğerlerinde 3 ya da 4. ġimdi, bu açıdan bakıldığında bir defa buraların çok güçlü olarak 

desteklenmesi gerekiyor. 50-60 hekime daha ihtiyaç olduğu ortada. Bir de bu tabii çok büyük bir, sadece yük 

değil, böyle bir kadroyu elde etmek de büyük bir sorun. Kadro konusunda ne kadar sıkıntı çektiğimizi 

biliyoruz, kadro almak için yapılan baĢvuruların değerlendirilmediğini biliyoruz. ġimdi bir baĢka sorun daha 

var, sorun olarak değil de belki de uygulama kolaylığını size göstermek için bu rakamı vermek istiyorum. 

Ġzmir‟de bugün saat, tabii Belediye Hekimleri saat:08.30‟dan saat:17.30‟a kadar zaten bu iĢi yapıyorlar. Sorun 

akĢam ve gece olan ölümlerin raporlaĢtırılması. Bu konuda da çok iyi çalıĢan bir sağlık sistemi var. Aslında bu 

ölüm konusunda hem Belediye, hem Sağlık Bakanlığı ailelere çok iyi yardım ediyor. Gece çalıĢan bir, bir ekip 

var. Bunu tabii Sağlık Bakanlığı‟nın Sağlık Hizmetleri bunu gerçekleĢtiriyor, Sağlık Müdürlüğü ve de Halk 

Sağlığı Hizmetleri bunu gerçekleĢtiriyor. Gece raporlarını veren Hekimler, aĢağı-yukarı 45 günde bir nöbet 

tutuyorlar. Yani çok iyi çalıĢan bir sistem ve hekimlere de büyük kentlerde bir yük olmaktan çok öte bir 

durum söz konusu. Daha doğrusu yük olmuyorlar demek istiyorum. ġimdi, böyle olunca hem Hekimlere yük 

olmuyorlar, hem de biz bunu kabul edersek eğer yeni bir sisteme geçmeyi, yeni bir sistem değil de uygulamayı 

Belediyelere tamamen kaydırırsak gerçekten çok büyük sıkıntılar çekebileceğiz, Hekim yok çünkü. Bu kadar 

Hekimin kadrosunu da almak olanaksız. Çok istek, çok doğru olmasına rağmen uygulanabilirliği Ģu aĢamada 

olmadığı için sanıyorum bunu belki daha geniĢ Ģartlarda, daha ileride daha büyük bir hekim kadrosuna sahip 

olduğumuz zamana ertelemek çok daha doğru olur kanısındayım. Bu konuda tabii ben meslektaĢım Sayın 

Metin YAġAR‟a çok teĢekkür ediyorum. Aynı zamanda Ģey Komisyon Üyesi olan Hekim arkadaĢlarım ve 

diğer arkadaĢlarıma da çok teĢekkür ediyorum, Çevre Sağlık Komisyonu Üyesi olanlara. Yani benim görüĢüm 

bunun olumlu olarak kabul edilmemesi yönünde, çok teĢekkür ederim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Buyurun.  

HALĠL ARDA: Sayın BaĢkan, Değerli ArkadaĢlar hepinizi saygıyla selamlıyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: BaĢkan‟ım geride kalmıĢsınız biraz.  

HALĠL ARDA: Kapıya yakın oturdum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, buyurun Sayın BaĢkan‟ım.  

HALĠL ARDA: Ben kendi ilçemle ilgili bir örnek vermek istiyorum. Biz seçildiğimizde bu hizmeti Gaziemir 

Belediyesi‟nin verdiğini tespit ettik ancak gerçekten Belediye Bütçesine de yükü olan bir hizmetti. Biz bunu 

nasıl çözdük? Mesai saatlerinde zaten Belediye doktorlarımız bu hizmeti veriyorlar. Mesai saati dıĢında Ġlçe 

Sağlık Müdürlüğü‟yle bir araya gelerek, Aile Hekimlerini de içine katarak bir liste yaptık. Bir görev listesi... 

ġu anda Aile Hekimleri de nöbet sistemiyle bu hizmeti vermekte… 45 günde bir nöbet sırası geliyor. Bu liste 

Gaziemir Belediyesi‟nin santralinde 24 saat görevli olan arkadaĢlarımızın elinde. Cenazesi olan hiç kimse 

doktor aramakla uğraĢmıyor. Gaziemir Belediyesini telefonla arıyorlar. O gün, o akĢam, kim nöbetçiyse, 

güvenlik görevlimiz direkt doktoru arayıp yönlendiriyor, dolayısıyla bu görev paylaĢıldı. Aracı da biz temin 

ediyoruz, araç konusunda bir sıkıntı yaĢatmıyoruz. Dolayısıyla Ġlçe Sağlık Müdürlüğü‟yle ortak bir çalıĢmayla 

bunu bütün doktorlara yaydık. 1,5 ayda bir gelen nöbet sırası da kimseye yük olarak da gelmiyor. Dolayısıyla 

Belediye de bu iĢin maddi yükünü tek baĢına da karĢılamamıĢ oluyor. Saygılar sunuyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çok teĢekkür ederim. Buyurun Değerli KardeĢim. 
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HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Ģimdi bu konuyla ilgili görüĢleri dinledikten sonra çok farklı 

bir Ģey söylemek istiyorum. Yerel Yönetimlerin görevi; vatandaĢın sorununu çözmek, derdini çözmek. Yerel 

Yönetimin birinci görevi bu. Eğer Yerel Yönetimler, yönetiminde bulunduğu vatandaĢın acı gününde, zor 

gününde, maliyet hesabını yaparsa bunu vatandaĢ vicdanen affetmez. Bu sebepten vatandaĢa hem acısında, 

hem mutluluğunda, hem de kederinde yanında olduğumuzu gösterdiğimizde vatandaĢ bunun karĢılığını size 

minnetiyle öder, size bakıĢlarıyla öder. Bunun bir maliyeti yoktur, bunun bir bütçe hesabı yoktur, 

yapılmamalıdır. Bu nedenle hem Belediye BaĢkanlarımızın hem de Yerel Yöneticilerin bu mevzuya biraz bu 

taraftan bakmasını dilerim, bunu belirtmek istedim.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, zaten hani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve diğer Belediye 

BaĢkanlarımız her Ģekilde halka yönelik bu konuya bakıyorlar. Az önce de Suat Hoca çok net açıkladı, bir 

kadro sorunu var bu konuda. Yani bu konu ileride mutlaka çözülecektir, hani Merkezi Ġdare tarafından.                 

O zaman tekrar değerlendirilmek üzere Hukuk ve Sosyal Hizmetler Komisyonuna göre oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, Önerge üzerinde baĢka söz alacak arkadaĢ 

olmadığına göre? Ben 3 no’lu Komisyon Raporunu Hukuk ve Sosyal Hizmetler Komisyonlarından 

geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

SALONDAN: Oyçokluğuyla…   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, Komisyondan geldiği Ģekilde, oyçokluğu ile geldiği için… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Orada sıkıntı yok. Yani 

Önerge oybirliği ile değil, Komisyondan geldiği Ģekilde, kayıtlara doğru... Peki, teĢekkür ederim. Devam 

edelim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4. madde de Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Tarım, 

Orman ve Hayvancılık Komisyonlarınca değerlendirilmiĢ ve oyçokluğuyla uygun görülmüĢ, Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ?  

ERHAN ÇALIġKAN: Söz almak istiyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii ki. Erhan Bey, buyurun. BaĢka? Fikret Bey siz de mi? Peki. Önce 

Erhan Bey‟e vereyim sonra siz… 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Eğitime destek vermek bu konuda Belediye Meclis Üyelerinden hiç kimsenin bir 

Ģüphesi olamaz ama bu üniversite kurulmasıyla ilgili birkaç hususu dile getirmek istiyoruz. Birincisi; Ģimdi 

biz, bize bilgi veren Daire BaĢkanımıza sorduk. Ġzmir‟de tarımla ilgili bir üniversiteye ihtiyaç var mı yok mu? 

Bu konuda bir araĢtırmanız var mı? Bu üniversite araĢtıracak onu ben bilmiyorum, biz bilmiyoruz, ben 

demeyeyim, kiĢiselleĢtirmeyelim, “Kurum olarak bizim bilgimiz yok.” Peki, Ġzmir‟de bir Ziraat Fakültesi var, 

iki tane Veterinerlik Fakültesi var. Buna gerçekten ihtiyacımız var mı, yok mu? Bilmiyoruz. Ġkincisi; Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi daha önce de Ekonomi Üniversitesi kurulurken, baĢka üniversiteler kurulurken hatta 

bizim dönemimizde üniversitenin taleplerini, arsa ve bina taleplerini reddettik. ġimdi, bu üniversiteye en 

kıymetli arazilerimizden ve iki tane önemli yapıyı bedelsiz tahsis ediyoruz. “Bunun gerekçesi nedir? Niçin bu 

üniversiteyi tercih ettik?” sorusuna da Ģu cevabı aldık; “Bizim bir Tarım Politikamız var, bir Tarım Lisesi 

kuruyoruz, bu Tarım Lisesi‟nden sonra da bir Tarım Üniversitesi kuruyoruz.” ġimdi, Tarım Üniversitesi 

kuruyoruz ama herkes üniversite sınavına girecek. Üniversite sınavında kazananlar, tercih edenler oraya 

gelecek. Yani bu böyle sizin yönlendirip de gidecek tek baĢına belirleyebileceğiniz bir Ģey değil. “Bunun 

otoritesinden görüĢ aldınız mı?” diye sorduk. “Bu zaten bir ön beyandır. Biz niyet… Üniversite kurulursa, 

vakıf kurabilirse kurar, kuramazsa biz burayı geri alırız.” Peki, bu söylenenlere baktık. ġimdi, çok kıymetli bir 

arazi ve binayı tahsis ediyoruz. Bu Meclis, 1990‟lı yıllarda hiç kimsenin unutmadığı hatta son dönemlerde 

basına yansıyan Ege Sağlık Vakfı‟na Güzelbahçe‟de bir araziyi tahsis etti. ġart neydi? Meclis Kararına 

bakabilirsiniz. Bir hastane yapılmak üzere, ki o dönemin Belediye BaĢkanımız da aynı zamanda o vakfın da 

baĢkanı. Hâlâ da vakıfta devam ediyor. ġimdi, Belediye hastane yapılmadı, geri alamadık. Dava açtı Belediye 

bir sene sonra iĢte yeni gelen, ondan sonraki gelen BaĢkan geri aldı, davalık oldu, bir sürü problem oldu. 

Orada dönümlerce, 40 dönüme yakın bir arazi Güzelbahçe‟de, yolun kenarında, atıl biçimde duruyor. Vakıf ne 

iade ediyor ne de biz geri alabiliyoruz. ġimdi, bir iĢ yaparken biraz önce de söylediğim gibi yani bu kadar 
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önemli bir kararı veriyorsak, bunun bir fizibilitesinin yapılması, hazır olması ve bunun… Mesela örnek 

veriyorum; biz tarımı destekliyorsak, bazı soruların cevabının olması gerekir. Tarımı destekleyeceksek, 

Protokole baktığımız zaman görüyorsunuz ki Protokolde açılacak, açılması planlanan Fakülteler belli, 

Yüksekokullar belli. ĠĢte bu araziyi tesisi, bizim verdiğimiz ya da binaları verdiğimiz için Belediyemize 

kazanç gibi gözüken iĢte personele, ailesine, eĢine, çeĢitli öğretim alanlarında burs verilmesi ya da ne denir? 

Eğitimde indirim yapılması gibi Master, Doktora konuları geçiyor. ġimdi, bakın bu kadar bir üniversitenin en 

büyük gideri, en büyük yatırımı; bina ve arazidir. Bu varsa geri kalanı iĢletme gideridir. Bu kadar kıymetli bir 

Ģeyi veriyorsak, bizim bu vakfı ücret politikasına ya da bu vakfın eğitimle ilgili bir Ģeylerinde bir söz hakkımız 

olması gerekmez mi? Eğer tarım politikasına yönlendireceksek, eğer bizim düĢüncelerimiz varsa, böyle bir Ģey 

yapmamız gerekmez mi? Bakın, söylemek istediğim konu Protokol bu kadar kıymetli bir arazinin alelacele bu 

Ģekilde değerlendirilmesi, iĢte 4 Kasım biraz önce toplandığımız gibi kapı arasında, Meclis arasında bir gün 

sonra… Bunlar doğru uygulamalar değil Sayın BaĢkan‟ım ve hata oluyor. Bakın bu Meclis de, Komisyonlar 

da ilk baĢladığımız gibi değil, pek çok karar Meclis Üyesi ArkadaĢların katkılarıyla o kadar çok Ģekilde, gelen 

Ģeyler uygun biçimde, olumlu biçimde değiĢtiriliyor ki, ama nedense çok önemli böyle arada bazı konular 

getirilip dayatılıyor. Bu konuda ret oyu vermemizin sebebi; eğitime karĢı olmamız değil, hazırlığının ve 

içeriğinin bu Protokol‟ün doğru olmadığını düĢündüğümüz için Komisyonda ret oyu kullandık, teĢekkür 

ediyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ben teĢekkür ederim. Fikret Bey buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan hepinize iyi akĢamlar diliyorum. ġimdi Erhan Bey aslında 

Komisyonumuzdaki olan konuĢmaları aktardı. Tabii hiçbirimiz bu eğitimin burada yapılmasına veya bir 

yatırımcının Ġzmir‟e gelmesine karĢı değiliz hatta Belediye imkânları çok daha fazlasını arttırabilir, burada bir 

sorunumuz yok. Ama bu bize Protokol olarak Pazartesi günü ki Gündemde yok, bir Ģekilde okunuyor, bizden 

ÇarĢamba günü karar almamız ve PerĢembe günü de burada bir oylama yapmamız isteniyor. Bu konuda biz 

yeterince Protokol‟ün doğru hazırlanmadığı konusunda bir tereddütlerimiz oluĢtu. Bu mesela en basiti Ģöyle; 

bu Protokol‟ün 7. maddesinin 7. Ģıkkı diyelim artık. Öyle çünkü oradaki sıralama öyle ve “Üniversite, Sürekli 

Eğitim Merkezi ve Uzaktan Eğitim Merkezleri açılır. Kısa ya da uzun vadeli kurslarda Belediye ve iştirakleri 

personellerine, eşlerine ve çocuklarına %50 indirim, burs.” ġimdi bence bu madde biraz yanlıĢ yazılmıĢ. Yani 

Ģimdi evli olmayanın eĢi yoksa bunların hiç olmazsa Ģeyleri, kız kardeĢleri veyahutta iĢte bununla birlikte 

gitmek istemeyen eĢlerinin kayınvalideleri veya eltilerini yazsak daha iyi olmaz mı Sayın BaĢkan‟ım? Yani 

bizim Belediyenin asli görevi Belediye personelimiz üzerinden bir siyaset yapmak istemiyoruz ama böyle bir 

imtiyazlı bir Protokolü sadece Belediye çalıĢanlarının eĢleri ve çocukları için hazırlanıyor olması, Belediyenin 

asli görevi mi? Bizim Belediye olarak yapmamız gereken… Madem bir Tarım Üniversitesi köylümüzün, 

çiftçimizin çocuğunu bu Ģekilde %50 böyle kurslarda yararlandırmayı düĢünsek veya Belediyenin asli 

görevlerinde dar gelirli iĢte Ģehit aile, gazi yakınlarını göndersek… Yani bence çok saçma sapan bir Protokol. 

Tabii ki bu maddeyi yolda düzeltirsiniz, ki Hukukçu arkadaĢlar hep böyle söylüyor ama bu Meclis‟te alınan 

bir kararsa biz buna tabii ki oyçokluğu diyeceğiz. Çünkü böyle bir kararın ben Ģahsen Grubum adına 

alınmasını kendime de zül görürüm. BaĢkan‟ım, diğer tarafta evet bu yatırımın burada yapılmıĢ olması 

hepimizi heyecanlandırır. Ama ihtiyaç mı? En önemlisi bu. ġimdi baktık iĢte bizim Ġzmir‟de nereden baksak, 

Türkiye‟de daha doğrusu 21 tane Ziraat Fakültesi var, 28 tane de Veterinerlik Fakültesi var ve bunların birer 

taneleri de Ġzmir‟de ve Ġzmir‟deki Veterinerlik Fakültesi 66 senelik. 10 tane bölümü var ve bugün Ege 

Üniversitesi, ki Ģu anki uluslararası derecelendirme üniversitelerin kendi arasında yapmıĢ olduğu URKAP‟la 

ilgili olaraktan 500 üniversitenin içerisinde, Türkiye‟den 10 üniversite var ve bunların içerisinden birinci 

sırada. Yani bu kadar kıymetli ve önemli bir üniversitemiz burada dururken hiçbir destek almadan, bu konuyu 

biz Protokol olarak sanki ihtiyaçmıĢ gibi bizim önümüze dayatılması, ki buranın maliyet olarak 

söylemeyeceğim çünkü maliyetinin evet eğitimle ölçülebilir bir yanı yok. Ancak bize gerçekten ihtiyaç mı? 

Yani bu üniversitenin yarın öbür gün “Ben tarımdan vazgeçtim” iĢte öbür taraftaki diyelim ki “Veterinerlik 

hizmet bölümlerinden vazgeçtim” dese, kendine göre yol çizse bu Protokole göre “Hayır.” diyebilecek miyiz? 

Diyemeyeceğiz. Yani ama bugün dikkat edelim, özellikle özel bir üniversitede ne bir veterinerlik üniversitesi 

var fakültesi, ne de bir Ziraat Fakültesi var. Yani bunlar zaten kamunun asli görevleri ki bu alanlara 

yatırımcılar özellikle yatırım yapmamasının sebebi; burada öğrenci, ücretli öğrenci bulamamak. Yani biz 

buradaki fiyatları ya yukarı çıkaracağız buranın geçimini temin edebilmesi, ayakta kalabilmesi için ya da bir 
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gün bu üniversite burada bizim baĢımıza yük olmaktan daha öte geçmeyecek. Bu sebeple oyçokluğu dedik. 

TeĢekkür ederim BaĢkan‟ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çok teĢekkür ederim. Evet, söz vereceğim Ģimdi size de ama Değerli 

ArkadaĢlar yani Ģunu da söylemek istiyorum yani, tartıĢtığımız konu tabii arkadaĢlarımızın da üzerinde ittifak 

ettiği bir Eğitim Kurumunun yaratılmıĢ olması ve eğitime yapılan bir yatırım. Dolayısıyla bu minvalde görüĢ 

vaaz ettikleri için kendilerine teĢekkür ediyorum. Ben Ģimdi Hukuk Komisyonu BaĢkanımıza söz vereceğim, 

sonra da Plan ve Bütçe Komisyonu BaĢkanımıza söz vereceğim konuyla ilgili olarak. Buyurun Ufuk Bey. 

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan, tabii öncelikle bugün burada neyi oyladığımızı çok iyi ortaya koymamız 

gerekiyor. Bugün burada oyladığımız olay; bir niyet mektubu, Ön Protokol olarak ele almak lazım. Yoksa 

bizim bugün burada yapacağımız oylamayla, vereceğimiz kabul kararıyla bir üniversite kurulmuĢ olmuyor. 

Üniversite kurulma yetkisi YÖK‟te, bu Protokolle birtakım hazırlıklar yapılacak, bu hazırlıklar neticesinde 

YÖK‟e baĢvurulacak, YÖK bunun onayını verirse bir üniversite kurulacak. Bu üniversite kurulurken, bu 

Meclise yine, yeni bir Protokol gelecek. Çünkü üniversitenin bir KuruluĢ Protokolü olacak ve o KuruluĢ 

Protokolü yine Meclisimizden geçecek. Yani bu iĢin baĢladığımız noktadan bitecek noktasına kadar çok 

mecraları var, bunları da adım adım yaĢayacağız, bu bir. Ġkincisi; biz Hukuk Komisyonu olarak neyi ön planda 

değerlendiriyoruz? “Bu iĢ yasal mı değil mi?” diye. Bu anlamda da bir sorun görmedik. 5393 sayının 15 ve 75. 

maddesi BüyükĢehir‟in bu yolda adım atmasına imkân tanıyor, bunda da bir sorun yok. Bürokratlarımızla, 

Daire BaĢkanlığımızla görüĢtük dedik ki; “Bunun baĢka örnekleri var mı Türkiye‟de?” Bu konuda bir 

araĢtırma yapıldı. Esenyurt Belediyesi bu konuda bir adım atmıĢ, hayata da geçmiĢ. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hangi Belediye efendim? 

UFUK YÖRÜK: Esenyurt. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Esenyurt. 

UFUK YÖRÜK: AK Parti Belediyesi. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. 

UFUK YÖRÜK: Devam edeyim BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, bu… 

UFUK YÖRÜK: Kurulacak tabii üniversiteye ihtiyaç var mı, yok mu noktasında da ön planda 

değerlendirilmesi gereken husus Ģu; tabii ki çok kıymetli üniversitelerimiz var. Tabii ki bu çok kıymetli 

üniversitelerimizden çok değerli gençlerimizin, çok değerli elde ettikleri diplomalar var, mesleğe atıldıkları 

noktalar var ama burada BüyükĢehir‟in bu Protokolle, bu Üniversiteyle amaçladığı nokta farklı.  Biz bu 

üniversitenin; tarıma dayalı, Ar-Ge ve Teknoloji GeliĢimi olarak değerlendirilmesini istiyoruz. Yani bu 

üniversitenin kuruluĢu bu amaçla Ģu an mevcut diğer üniversitelerden farklı bir noktada değerlendirilecek. Bu 

yolda bir yola çıkıldı, niyet iyi, konu eğitim, Ġzmir‟e, Türkiye Gençlerine faydalı olacak hatta uluslararası 

boyutta ses getirecek, bu konuda hizmet görecek, bu konuda özellikle uluslararası boyuttaki teknolojileri takip 

edecek, burada uygulamaya sokacak bir üniversitenin peĢindeyiz. Bu niyetle yola çıkıldı, hukuki anlamda 

herhangi bir sakınca yok. Ġhtiyaç anlamında da Ġzmir‟e yakıĢacağını düĢünüyoruz, teĢekkür ederim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki teĢekkür ederim. Sayın SÖZÜPEK‟e vereceğim, sonra Sayın Grup 

BaĢkan Vekiline, buyurun. 

BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis, Ġzmir BüyükĢehir Belediyemizin uyguladığı “BaĢka 

Bir Tarım Mümkün” diye bir politikamız ülkemizde de ve Sosyal Demokrat Belediyecilerin Türkiye‟de 

uyguladığı bir hikâye yazılıyor tarımla ilgili ve tarım politikalarıyla ilgili. Türkiye‟de en önemli tarım 

Ģehirlerimizden olan Ġzmir tarımı doğru yönetmek ve bu alanda sürdürülebilir bir dünya için eğitime destek 

vermelidir. Ailelerinden daha eğitimli fakat yoksul yetiĢen genç nüfusun; eğitim, öğretim ve istihdama 

katılımı ülkelerin kalkınma düzeyini belirleyen etmenlerden biridir. Belediyemiz tarım alanındaki 

tecrübeleriyle eğitim-öğretimi birleĢtirip nitelikli bireyler yetiĢtirmeyi kırsal nüfusu desteklemeyi güçlü bir 

kent inĢa etmek için canla baĢla çalıĢmaktadır. Kırsalda kalkınma üretmekten geçer. Genç nesillere Ġzmir 

tarımı, teknoloji, kalite, artısı güvenilir, sağlıklı gıdaya eriĢim, etkin ve sürdürülebilir kaynak kullanımı pazara 

eriĢimi kolaylık sağlamaktadır. Türkiye‟yi ayaktan tutan üreticilerimizi anladığı için, Köy Enstitüleri ruhunu 

Ġzmir‟de yaĢattığı için, gençlerin önüne ıĢık tuttuğu için baĢta BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Tunç 

SOYER‟e hepiniz nezdinde teĢekkür ediyorum. Biz Genel BaĢkanımızın da dediği gibi “Ġyilikte yarıĢacağız.” 

Ġzmir‟de de bundan sonra hem iyilikte, hem de yatırım anlamında yarıĢa girmiĢ bulunmakta, hepinize saygılar 

sunuyorum. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim, Sayın HIZAL buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Heyeti hepinizi saygıyla selamlıyorum. ġimdi tabii 

Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız, Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımız meseleye biraz teknik açıdan yaklaĢtılar. Hem 

meselenin hukuki açıdan sakatlıklarından, sorunlarından, hem de finansal açıdan sorunlarından bahsedildi. 

Ama ben bu meseleye biraz Ġzmir odaklı yaklaĢmak istiyorum, Ġzmir özelinden yaklaĢmak istiyorum. ġimdi, 

burada bir vakıfla bir Protokol yapılıyor. Bu protokol neticesinde bir üniversite kurulacak, adına da Tarım 

Üniversitesi denilecek ve eğer kurulur ise Protokole göre, elimizdeki Protokole göre YÖK‟ten gerekli izinler 

alınır ve kurulur ise de Ġzmir‟in çok değerli Meslek Fabrikası olarak tabir ettiğimiz, Ġzmirlilerin bildiği eski 

DGM Binası, Konak‟tan KarĢıyaka ve Bayraklı istikametine giderken ġaraphane Mevkii‟nde bulunan bir 

tarihi yapının üniversiteye ya da vakfa bedelsiz tahsisi söz konusu. ġu anda Meslek Fabrikası olarak kullanılan 

bir alan, bir bina. Çevresindeki arazilerde var zannedersem, değerli araziler de var. ġimdi Kıymetli 

ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan, bu Protokolü kimle yapıyorsunuz? Bu Protokolü Adıgüzel Vakfı ile yapıyorsunuz. 

Bu Adıgüzel Vakfı kim? Adresi nerede? Okuyorum; “Bu ĠĢ Birliği Protokolü Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

Bağdat Caddesi Huzur Apartmanı No: 137/7 Feneryolu/Ġstanbul” Ġstanbul. Kıymetli ArkadaĢlar, Ġstanbul‟da 

mevcut eğitimle ilgilenen detayını çok bilmediğim ama daha önce araĢtırdığımızda da Silivri Belediyesi‟nden 

bir tahsis almıĢ ama üniversite kurmuĢ mu, kurmamıĢ mı bilmediğimiz bir vakıf. Mesele vakıf da değil, 

mesele Adıgüzel Vakfı da değil. Meseleyi kiĢiselleĢtirmiyoruz elbette ki ama ben size okudum, vakfın adresi 

Ġstanbul arkadaĢlar, Kıymetli ArkadaĢlar. Protokole göre bu vakfın Ġzmir‟e taĢınacağı vesaire falan gibi bazı 

ifadeler var ama biz Ġzmir‟iz arkadaĢlar, Türkiye‟nin en büyük üçüncü Ģehriyiz. “Dünya kenti olma yolunda 

ilerleyelim.” diyoruz, “Markakent Ġzmir” diyoruz. “BaĢka Bir Tarım” diyorsunuz biz de “BaĢka Bir Ġzmir 

Mümkün” diyoruz ama Ġzmir‟de hiç mi vakıf yok? Ġzmir‟in hangi dinamikleriyle görüĢülmüĢ? Ġzmir‟in hangi 

STK‟sıyla görüĢülmüĢ? Bir günde önümüze geliyor bu Protokol hukukiymiĢ, ĢuymuĢ, buymuĢ… Geçiniz bu 

iĢi, geçiniz bu iĢi, bu kabul edilebilir bir Ģey değil arkadaĢlar. ġimdi, bu Ģehirde gerçekten garip iĢler dönüyor. 

Ġlk Faaliyet Raporu görüĢmelerini yaptığımızda, biz birtakım eleĢtiriler ortaya koyduğumuzda 2019 yılında, 

çünkü o Faaliyet Raporunda kimi eleĢtirmiĢtik? Bir önceki Belediye BaĢkanını eleĢtirmiĢtik, Aziz Bey‟i 

eleĢtirmiĢtik ve yeni Belediye BaĢkanı seçilmiĢ Tunç Bey kürsüye çıktığında bizi eleĢtirdi. “Burada bir garabet 

var.” dedi. “Burada olmayan birini eleĢtiriyorsunuz” demiĢti. Asıl garabet Ģu anda burada, asıl garabeti 

oyluyoruz Ģu anda arkadaĢlar. Garip olaylar dönüyor Ġzmir Ģehrinde. Bunun sebebi de Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin baĢındaki Belediye BaĢkanı Tunç SOYER. Ġlk geldiğimizde, 

ilk geldiğimizde… Telefonumu bulursam, telefonumu… ArkadaĢlar çok özür diliyorum. Yok yok burada. Bir 

not almıĢtım Kıymetli ArkadaĢlar, hemen okuyacağım size. Ġlk Meclis açıldığında, çok yakın bir zaman 

sonrasında bir tahsisi iptal ettik biz, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclisi olarak. Aziz Bey‟in, Ġzmir‟de bir 

vakıf üniversitesine, bir özel üniversiteye ĠZFAġ Fuarın içerisindeki binasını tahsis ettiğini hatırlarsınız. Tunç 

SOYER geldi adeta bir kahraman gibi; “Olur mu öyle Ģey?” dedi. “Ġzmir‟in malı, biz bunu iptal ediyoruz.” 

dedi. Biz de el kaldırdık hep beraber oybirliğiyle iptal ettik. Ne değiĢti? Ġki buçuk yılda ne değiĢti? Ne değiĢti? 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) BaĢka bir tarıma geleceğim, 

tarım politikanıza da geleceğim de. Ne değiĢti? Ġzmir‟in bir üniversitesi talep etmiĢ, doğru -yanlıĢ onu 

eleĢtirdiniz, reddettiniz, bir önceki Belediye BaĢkanı hakkında kafalarda soru iĢaretleri oluĢturdunuz, 

kahraman edasıyla geldiniz; “Biz bunu iptal ediyoruz.” dediniz. Ama sonuç? Ġki buçuk yılda Ġzmir‟in en 

kıymetli, en özel alanlarından birini bilmediğimiz ve Ġzmirli olmayan, Ġstanbul adresli bir vakfa tahsis etmek 

için Protokol yapıyorsunuz. Ġster Ön Protokol olsun, ister son Protokol olsun hiç fark etmez, hiç fark etmez. 

Biz bunu kabul etmiyoruz, biz bunu reddediyoruz. Ben Ģuna inanıyorum ki, Ģu an Meclis‟te bulunan ya da 

bulunmayan, Cumhuriyet Halk Partisi ya da ĠYĠ Partili Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın içerisinde bulunan 

arkadaĢlarımızın da reddettiğini biliyorum. Bu doğru bir Ģey değil Sayın BaĢkan, bu kabul edilir bir Ģey değil. 

ġimdi her eleĢtirilerimiz noktasında Sayın BaĢkan Tunç SOYER bize bir eleĢtiri getiriyor, diyor ki; “Elektrik 

fabrikamızı niye vermiyorsunuz?” O elektrik fabrikası Ġzmir‟in malı. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin 

uhdesinde de olsa Ġzmir‟in malı, yarın Bakanlığın yapacağı bir faaliyette de Ġzmir‟in malı olacak. Orada 

hukuki bir problem var. O konuyu farklı noktalara taĢımak elbette ki doğru değil. Bunu söyleyen Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı geliyor Ġzmir‟in malını, Ġzmir‟in bir binasını bilmediğimiz bir vakfa bedelsiz 

tahsis ediyor. Bu kabul edilir bir durum değil. Ben buradan tüm Ġzmirlilere, Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanını, Tunç SOYER‟i, tüm Ġzmirlilere Ģikayet ediyorum. Bu belediye aracılığıyla, Belediye Meclisi 

aracılığıyla. ġimdi, Kıymetli ArkadaĢlar, “Ġzmir Ģöyle, Ġzmir‟i Ģöyle yapacağız, Ġzmir‟i böyle yapacağız.” 
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demekle Ġzmir bir yere gelmiyor. Söylemin eyleme dökülmesi gerekiyor. ġu gördüğümüz kolonya var ya, 

Ġzmirimizi çok seviyoruz, çok seviyorsunuz, Ģu elimizdeki kolonya, bu Adana‟da üretilmiĢ, Adana markası. 

Bak bu çok basit bir örnek. ġu kolonya üzerinde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi yazıyor, “Ġzmir halkının 

hediyesidir” deniliyor, “Biz varız, biz Ġzmir‟iz” deniyor ama Ģu arkada yazan marka, bir Adana markası 

arkadaĢlar. Tabii ki Adana Ģehrimize de selam göndereyim o ayrı bir Ģey. Türkiye‟nin bütün Ģehri, bütün 

Ģehirleri… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Hiç ayrım falan 

yok, hiç konuları farklı noktalara çekmeyin Ġrfan Bey, Sayın Meclis Üyem. Hiç, hiç, hiç farklı noktalara 

çekmeyin, hiç, hiç… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Bu 

Ģehirde TARĠġ var, TARĠġ var baĢka ürünler var, baĢka markalar var geçiniz o iĢleri. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Geç, geç, geçiniz bu iĢleri, geçiniz bu iĢleri. 

Ġzmir‟e verdiğiniz önem ortada, Ġzmir‟e verdiğiniz… Ġzmir‟e verdiğiniz önem ortada arkadaĢlar. ġimdi 

çıkıyorsunuz, çıkıyorsunuz… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

Anlatıyorum çok da güzel anlatıyorum… Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Devam… 

ÖZGÜR HIZAL: Sende dinliyorsun biliyorum.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Özgür Bey devam edin. 

ÖZGÜR HIZAL: Evet, Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Müdahale ederseniz sevinirim Meclis Üyesi ArkadaĢlara. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Devam edin. ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Evet, Ģimdi...  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Hatip‟in konuĢmasına izin verin. 

ÖZGÜR HIZAL: Bütün bu eleĢtirilerimizi yapınca çıkıyorsunuz diyorsunuz ki; “AK Parti Grubu, MHP 

Grubu eğitime karĢı.” Eğitime karĢı değiliz arkadaĢ. Eğitime sonsuz destek veriyorum. Ben 1996 yılında Ġzmir 

gibi güzel ve güzide bir Ģehirde eğitim görmüĢ, üniversite eğitimine baĢlamıĢ, gelmiĢ ve bundan mutluluk 

duymuĢ o tarihten bu yana da Ġzmir‟de yaĢayan ve kendisini de Ġzmirli olarak kabul eden bir Meclis Üyesiyim 

arkadaĢlar. ġimdi, Ġzmir‟de az önce arkadaĢlarımız söyledi, Türkiye‟nin en eski Ziraat Fakültesi var, Ege 

Üniversitesi‟nde en eskilerinden biri. Kaç tane Protokol yapıldı Sayın BaĢkan? Tarımın geliĢmesiyle ilgili Ege 

Üniversitesi Ziraat Fakültesiyle kaç tane Protokol yapıldı? Kaç tane yapıldı? Tarım dıĢında 10 tane yapılmıĢ. 

Tarımla ilgili? Demek ki derdiniz tarım değil. Tarımla alakalı kaç tane protokol yapıldı? Merak ediyorum. 

Türkiye‟nin en iyi teknoloji üniversitelerinden biri var, Bilim ve Teknoloji Enstitüsü… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Yüksek Teknoloji Enstitüsü, teĢekkür 

ediyorum, Urla‟da. Ne yaptınız? Kaç tane Protokol yaptınız? Tarımı geliĢtirmek adına kaç tane Protokol 

yaptınız? Hiç. Biz oylamadık burada. ġimdi çıkıyorsunuz, “BaĢka Bir Tarım Mümkün, biz tarıma çok önem 

veriyoruz, biz dehĢet tarım politikaları uyguluyoruz, devlet bu iĢi beceremiyor, Bakanlık bu iĢi beceremiyor 

ama biz her Ģeyi çok iyi biliyoruz, o yüzden böyle bir Tarım Üniversitesi kuracağız.” ġimdi arkadaĢlar, “BaĢka 

Bir Tarım Mümkün” dediniz, dediniz, dediniz geçen yıl, büyük reklamlar yaptınız “Karakılçık Buğdayı” 

dediniz arkadaĢlar. Gittiniz Menemen‟de… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler) Samanı fazla. Gittiniz, gittiniz Menemen‟de tepelerden dronelar uçarken geniĢ bir araziye 

tohum ektiniz, Karakılçık Tohumu. “Artık bunu kullanacağız.” dediniz, “Bunu ekeceğiz.” dediniz. Aynı alan, 

kamera gösteriyor mu?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Görüyoruz, görüyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: Görüyorsunuz herhalde… Biraz daha zoom yaparsa kamera daha iyi olur, vatandaĢ 

görsün… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Görüyoruz, görüyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: Ġzmirliler görsün. Burası Menemen‟de. Az önce Menemen Belediye BaĢkanımızla da 

görüĢtük “Bu yer istendi mi Ģu anda?” dedik. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından… Acaba burada 

gerçekten bir tarım faaliyeti mi uygulandı? Yoksa reklam ve piar mı yapıldı? Buradan görüyoruz ki reklam ve 

piar yapıldı. Demek ki derdiniz tarım falan değil, demek ki derdiniz baĢka bir Ģey arkadaĢlar. ġimdi, 

üniversitenin dün Komisyon Toplantısına da katıldım Kıymetli ArkadaĢlar. Üniversitenin kurulması 

durumunda bazı Yüksekokullar ve Fakülteler kurulacakmıĢ bunlardan bazılarını okuyorum. “Tarım 

Üniversitesi” diyorsunuz, aslında Fikret Bey herhalde bundan bahsetti, Erhan Bey‟de bahsetti. Sivil Havacılık 
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ve Kabin Hizmetleri tarımla alakalı, Optisyenlik tarımla alakalı, Adalet Meslek Yüksekokulu tarımla alakalı… 

Bunlar beĢ yıl içerisinde kurulacak. Protokolün sonunda yazıyor arkadaĢlar. Tarım Üniversitesi kuracaksınız, 

geçiniz bu iĢleri. ġimdi, geçiniz bu iĢleri, geçiniz bu iĢleri. Açık açık deyin ki; “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

falanca vakfı kayıracak, üniversite kuracağız.” onu konuĢalım. Hiç öyle “BaĢka Bir Tarım” falan deyip de 

insanları kandırmayın. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hiç, 

hiç, hiç… Bu iĢleri geçin, bu iĢleri geçin. O yüzden Kıymetli ArkadaĢlar, zaten yaklaĢık iki buçuk yıl boyunca 

bu Ģehirde “BaĢka Bir Tarım” deyip, deyip, deyip Ġzmirlileri maalesef yanılttınız. “BaĢka Bir Tarım” deyip, 

deyip yaklaĢık 350–400 milyon gibi bir rakam, bir kooperatife aktarıldı. Sadece, sadece Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟yle, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟yle ticari iliĢkisi olan bir kooperatife aktarıldı, Köy-Koop‟a 

aktarıldı arkadaĢlar. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Kooperatife aktarıldı. Sadece, tek müĢterisi Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi arkadaĢlar. ĠĢte baĢka bir tarım, iĢte 

baĢka bir tarım. Böyle mi tarıma destek vereceksiniz? ĠĢte gösterdim az önce fotoğrafı. Menemen 

Belediyesi‟nde, Menemen sınırları içerisindeki geçen yıl ektiğiniz alan. Mezbahayı kapattınız, 6 ay dayanmadı 

mezbaha. “BaĢka Bir Tarım” dediniz dediniz mezbahayı kapattınız. “Neden kapatıldı?” dendiğinde; 

“Veterinerimiz yok.” Veterinerlik Fakültesi var burada, Kiraz‟da. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Geç o TÜGVA‟yı mügvayı geç, Bayraklı Meclis Üyemiz 

geç. Artık isim telaffuz etmeyeceğim reklam oluyor çünkü. Hangi ilçe Meclis Üyesiyseniz onu söyleyeceğim 

arkadaĢlar. Ben, ben hiç, hiç, hiç kimsenin reklamını yapmayacağım arkadaĢlar. Reklamınızı yapmak 

istiyorsanız kalkın konuĢun. Tamam mı? O yüzden tekrar söylüyorum, bütün Ġzmirlilere sesleniyorum, bütün 

Meclise sesleniyorum; Ġzmir‟in bir malı, Ġzmir‟in bir gayrimenkulü, Ġstanbullu bir vakfa, bilmediğimiz bir 

vakfa, üniversite adı altında veriliyor arkadaĢlar, Meslek Fabrikası. ġimdi arkadaĢlar, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin kendi kafasını sokacağı yeri yok, binamız yok, salonumuz yok. Allahtan burayı yapmıĢlar, 

Allahtan burayı yapmıĢlar. Yapanlardan Allah razı olsun, burada toplantı yapıyoruz. Binamız yok binamız, 1 

yılda, 1 yılda, 1 yılda… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) ĠĢte 

ona geleceğim depremde yıkıldı. Bir yılda… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler) Yusuf çok güzel söyledi, “TOKĠ dünyayı yaptı, dünyayı.” 1600 tane bina yaptı Bayraklı‟da. 

Siz 1 yılda; o bina ağır hasarlı mı, orta hasarlı mı hafif hasarlı mı karar veremediniz. ġimdi karar verdiniz. 

Yıkalım mı, yıkmayalım mı? 1 yıl da bu sürecek. Bir, 1 yıl da diyeceksiniz ki; “Yahu yıkalım da ne yapalım 

buraya? ġöyle bina mı yapalım, böyle bina mı yapalım? Haydi bir yarıĢma açalım.” diyeceksiniz. Zaten bitti. 

Muhtemelen de yerinize biz geleceğiz. Biz o binayı orada inĢallah yapacağız, hepinize saygılar sunuyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim Sayın HIZAL, Sayın HIZAL. ArkadaĢlar söz vereceğim, 

söz vereceğim. Sayın KÖKKILINÇ buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġimdi AK Parti Grup BaĢkan Vekilimiz yine bir Gündem konusuyla ilgili söz alıp, 

ondan sonra da daldan dala her noktadan siyaset yaptı her zamanki gibi. Artık biz de buna alıĢtık herhalde. 

ġimdi bir konuyu açmakta fayda var. Aslında Gündem Maddesindeki Protokolü bence gerektiği Ģekilde 

okumadığını düĢünüyorum. Çünkü burada herhangi bir Ģekilde, bir taĢınmaz tahsisi söz konusu değil, taĢınmaz 

tahsisi yok. Bu bir Ön Protokol, Hukuk Komisyonu BaĢkanımızın söylediği gibi. Burada vakfın merkezinin 

nerede olduğunun bir önemi yok. Bu vakıf, Bakanlar Kurulu‟ndan kamu yararı almıĢ bir vakıf, bir eğitim 

kurumu. Dolayısıyla merkezi Ġstanbul olmuĢ, Ankara olmuĢ bunun hiçbir Ģekilde konuyla alakası yok. Tahsis 

olmadığı gibi burada zaten üniversite kurmaya YÖK‟ün izin vermesi gerekiyor. YÖK izin vermediği takdirde 

hani üniversitenin kurulumu zaten söz konusu değil. ġunu söyleyelim; her ne kadar 20 yıl öngörülüyorsa da, 

burada bir ortaklık söz konusu olacak. Bu taĢınmaz eğer YÖK izin verirse, burada üniversite kurulursa eğer bu 

Protokolden sonra tüm detayları içeren yeni bir Protokol yapılacak. Ama böyle bir izin olmaz ise zaten izin 

alınıncaya kadar bu taĢınmaz Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin kullanımında, biz kimseye bir Ģey vermiyoruz, 

bu bir ön anlaĢma ki YÖK‟e baĢvuruları yapılsın, YÖK‟le gerekli prosedür yürüsün, bundan sonrası zaten 

tekrar değerlendirilecek, yine Meclisin önüne gelecek. Burada kıyameti koparacak bir Ģey yok. Ben Ģunu 

söyleyeyim; Ġzmir Türkiye‟nin üçüncü büyük kenti. Burada bir Tarım ve Teknoloji Üniversitesi 

kurulmasından bahsediliyor, uluslararası standartlarda olmasından bahsediliyor. Buradaki üniversitenin vasfı, 

dünyada 10 üniversitede var, Ġzmir‟de de böyle bir üniversite kurulması isteniyor. ġimdi baktığınız zaman yok 

iĢte “O vakfa bunu yapıyoruz, bu vakfa bunu yapıyoruz.” Biz Hükümetin baĢka vakıflara neler yaptığını 

bugün Fox Tv‟de izliyoruz, baĢka kanallarda izliyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet. 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġstanbul BüyükĢehir Belediyesi‟nde TÜRGEV Vakfıyla ilgili biliyorsunuz Adalar‟da 

bir tahliye söz konusu var. Mahkeme Kararına rağmen bir direnme var. Vakfın yöneticilerinin ne yazık ki, 

vakıf kurulduktan sonra Ġstanbul BüyükĢehir Belediye Meclisi‟nde iĢe alınıp ondan sonra görevlerinden 

ayrıldıkları konuları var. Bizim vakfımızın böyle bir niteliği hiçbir Ģekilde yok. Bunu da zaman içerisinde 

görecekler. ġunu söyleyelim; bakın bu kadar öğrenci, üniversite öğrencisi parklarda kaldı, yurt bulamadılar. 

ġöyle bir yurtlar, Kredi ve Yurtlar Kurumu‟na baktığınız zaman, Gençlik ve Spor Bakanlığının 2020 Yılı Mali 

Raporuna baktığınız zaman, tam yaklaĢık 293 milyon lira vakıflara aktarım yaptığını görürsünüz. Bugün 

girsinler iĢte akıllı telefonlar, internet hepimizin elinin altında. O yüzden bizleri hani Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟ni böyle gereksiz ve yanlıĢ ithamlarla germesinler, hiç gerek yok buna, halkı da yanıltmasınlar. 

Yapılan üniversitelere bakalım, biz 2002 senesinde 1,5 milyon üniversite öğrencisi varken, bugün 8 milyon 

üniversite öğrencisi var. Yapılan üniversitelerimizin hangisinin uluslararası standartlarda baĢarısı öyküsü var? 

Sorarım size? Hangisinin var? Biz burada istiyoruz ki, Tarım ve Teknoloji Üniversitesi uluslararası 

standartlarda kurulsun, bunun için de Meclisçe hep beraber buraya bir eğitim kurumu kazandıralım istiyoruz, 

baĢka da bir Ģey istemiyoruz. Hukuk ve Sosyal Hizmetler Komisyonundan geldiği Ģekilde oylanmasını 

öneriyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar… 

HAKAN YILDIZ: Konuyla ilgili söz talep ediyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Erhan Bey siz söz aldınız konuyla ilgili, yeni bir sataĢma falan mı oldu? 

ERHAN ÇALIġKAN: Yok. Açıklamalar ile ilgili birkaç düzeltme yapmam gerekiyor. 

UFUK YÖRÜK: BaĢkan‟ım, bu konuyu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler)  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ben Hakan Bey‟e, Hakan Bey‟e söz vereyim, Hakan Bey, lütfen buyurun. 

AK Parti Grubu adına bu… Grup Sözcüsü buyurun. 

HAKAN YILDIZ: ġimdi Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, biz her seferinde samimiyetle olayı Meclis 

Gündemine taĢırken, cevapları konu öznesinde beklerken yine farklı alanlardan cevaplar alıyoruz. Biz diyoruz 

ki; Bir Tarım Üniversitesi kurmak istiyorsunuz, bir vakıf bulmuĢsunuz, vakıf Ġstanbul‟dan geliyor, kolonya 

Adana‟dan geliyor, kavurma Ardahan‟dan geliyor. Ġzmir‟den? Ortak akıl Ġstanbul‟da aranıyor ama Ġzmir 

Meclisi‟nde BaĢkan yine yok. Yani Ġzmir‟in Belediye BaĢkanı artık Belediye Meclisine BaĢkanlık yapmamayı 

ilke edindi. Peki diyoruz ki; böyle kutsi bir noktada, tarımla ilgili faaliyetler anlamında bir üniversite 

kurulacaksa bu Salı günkü Meclise gelip, ÇarĢamba günü Komisyon toplanıp, PerĢembe günü geçmez. Biz en 

ufak meseleleri 1 ay boyunca Komisyonlarda tartıĢan Gruplarız. Bu kadar kıymetli bir noktada adım 

atılacaksa, bu adımı daha sağlıklı atmak istiyorsanız, paydaĢlarıyla doğru paylaĢırsınız. Ġki; bu vakfa 

baktığımız zaman, Değerli Cumhuriyet Halk Partisi‟nin Meclis Üyelerinin bilgilenmesi açısından da 

söylüyorum. Bakınız, bu Değerli Vakfımız; 2011‟in Kasım‟ında Silivri Belediyesi Meclisi‟nden yer tahsisi 

almıĢ. 2011‟den 2021‟e kadar 10 yıl boyunca orada bir faaliyet yapmıĢ mı? YapmamıĢ. Peki, bu Kıymetli 

Vakfımız bahsedilen uluslararası bir Teknoloji Üniversitesi kurabilecek bir kabiliyette bugüne kadar bir 

faaliyet koymuĢ mu? Bilmiyoruz, bir tek meslek yüksekokulu var. Peki, faaliyetteki Meslek Yüksekokulunun 

herhangi biriminin içinde tarımsal bir bölümü var mı? Yok. ġimdi biz bunları söylüyoruz ve bunları 

söylediğimizde de bunların cevabını istiyoruz. Bunları Ġzmir adına söylüyoruz, yaĢadığımız kent adına 

söylüyoruz ve bunların hepsi ortada. ġimdi bu kadar ortada, çıplak bir durum varken bu kadar önemli konuyu 

tartıĢıyorken, lütfen, Salı getir, ÇarĢamba görüĢ, PerĢembe kararı ver. Nereyi veriyoruz? Tarihi Meslek 

Fabrikası‟nı veriyoruz. Orada çalıĢan kadınlarımız tam 1 yıl iĢsiz kaldılar, 2 Ağustos‟ta iĢe aldınız, 2 

Ağustos‟ta. Bu kadınlar 31 Aralık‟ta ayrılmıĢlardı. Günlerce bunu da söyledik ve bunları ĠZDOĞA‟ya aldınız 

ve bu hanımefendilerle ilgili, bu hocalarımızla ilgili, Kıymetli Hocalarımızla ilgili 1 yıllık ucu kapalı, artık yok 

net bir sözleĢme imzaladınız. 1 yıl sonra olacakları da bilmiyorlar. ġimdi onlar içinde bulundukları binadan da 

oluyorlar, demek ki gidecekleri yer de yok, demek ki geçici bir iĢlem yapılıyor. Biz kalıcı iĢleri burada 

tartıĢalım ve bizim ortaya koyduğumuz çok net bir tavır var. Bu kadar kıymetli bir yerimizi, nasıl ĠZFAġ‟ta 

oybirliğiyle reddettik? Ġzmir‟in bu kadar üniversiteleri var, Ġzmir‟in vakıf üniversiteleri var. Niye bunlarla bir 

iliĢki kurulmadı? Niye bu ortak akıl Ġzmir‟de aranmadı? Lütfen Sayın BaĢkan, Sayın Tunç SOYER‟e iletiniz. 

Ortak aklı bu Meclis‟te arasın, ortak aklı bu kentte arasın, bu kentin değerleriyle üretmeye arasın. Gidip 

Ardahan‟larda, Gediz‟in doğduğu Kütahya‟larda aramasın. Gelsin bu kentin Meclisine; üç oturumdur, 

BaĢkanlık yapsın, bu Meclis‟te bulunsun ve bu tartıĢmalara da bu Mecliste katılsın. TeĢekkür ederim.  
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet teĢekkür ederim arkadaĢlar. ġimdi, Değerli ArkadaĢlar o Gediz var ya, 

Değerli Sözcü ArkadaĢımızın söylediği Gediz; Ġzmir‟i kirletiyor, Ġzmir‟i kirletiyor.  

SALONDAN: Körfezi mi?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Körfezi tabii. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Nasıl kirletiyor? Anlatsana bize… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çünkü… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler) 

HÜSNÜ BOZTEPE: Allah için öğrenmek istiyorum yahu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Öğreneceksin. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Öğrenmek istiyorum anlatır mısın? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Öğreneceksin. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Anlat… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi gördük organize sanayilerden Gediz‟e… Canım, Murat Dağı‟ndan 

Gediz‟e kadar deniz ağzına kadar neyin ne olduğunu orada yaĢayarak gördü insanlar. ġimdi gerçek, Ģimdi… 

Kirlenmedi. Nasıl kirlenmedi? Niye kirlenmiyor? Kirleniyor, sanayi artıkları dökülüyor, renk değiĢiyor. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Gelin beraber bir daha 

gezelim isterseniz. ġimdi, dolayısıyla hani dersiniz; “Gediz‟e gidiyor?” Bunun için gidiyor. Ġzmir‟in Ģehr-i 

emini, bunun için Gediz‟e gidiyor. Ne var bunda? Gidecek. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Biz hiçbir Ģey geçmeyeceğiz arkadaĢlar, hiçbir Ģey 

geçmeyeceğiz rahat oldun, hiçbir Ģey geçmeyeceğiz. ġimdi, doğru, doğru... Dedi ki arkadaĢım; Et 

Ardahan‟dan geliyor, kavurma, kolonya…  

HAKAN YILDIZ: Adana‟dan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Adana‟dan geliyor. Efendime söyleyeyim…  

HAKAN YILDIZ: Vakıf Ġstanbul‟dan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Vakıf Ġstanbul‟dan geliyor…  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sütte Balıkesir‟den… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Balıkesir‟den falan gelmiyor süt.  

ÖZGÜR HIZAL: Pakette niye yazıyor? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, öğrenci nereden geliyor? Rize‟den geliyor, Ġzmirli onu bağrına 

basıyor. Öğrenciyi kabul ederken, burada okumasını, içinde onu Ġzmirli hale getirirken her Ģey güzel… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Adana‟dan, Adana‟dan 

kolonya gelince; “Aman niye Adana‟dan kolonya geldi, niye oradan o geldi?”  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın… Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, hayır, hayır. Lütfen, lütfen arkadaĢlar bir müsaade buyurun yahu. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Meclisi yöneten BaĢkan olarak bir söz kullanıyoruz, sabahtan beri sizi 

dinliyorum yahu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tabii ki 

dinleyeceğim ama siz de beni dinleyin. ġimdi, Ģimdi kendisi Rize‟den gelirken iyi, et Ardahan‟dan gelince 

olmaz, olmaz. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Ġzmir, Ġzmir, 

Ġzmir… Bakın, Ġzmir o kadar, o kadar gönlü zengin… ġimdi, Ġzmir‟i tanımamak bu iĢte. Ġzmir, Türkiye‟nin, 

Türkiye‟nin, Türkiye‟nin her yerinden, Türkiye‟nin her yerinden her Ģeyi kendisine alacak kadar ve onu 

içselleĢtirecek kadar demokrat ve hoĢgörülü bir kent, bu sorun etmeyen bir kent. Dolayısıyla eğer… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) O bir zenginliktir, o bir 

zenginliktir. Buradaki Kurumlardan da alınıyor. ġimdi, süt örneğini veriyorsunuz, kooperatif diyorsunuz, 6 

tane kooperatiften, 250 bin çocuğa bu memlekette süt dağıtılıyor ve eskiden daha az ilçedeydi Ģimdi, Ģimdi, 

Ģimdi 30 ilçemizde de çocuklarımız süte ulaĢabiliyorlar Belediyemizin imkânlarıyla. Ġyi mi? Ġyi bir Ģey. 

Değerli ArkadaĢlar, hep söylüyoruz ya, hep söylüyoruz ya; “Hizmette yarıĢalım, iyilikte yarıĢalım” eyvallah, 

hiçbir itirazım yok. Sayın Tunç SOYER bir irade ortaya koymuĢ, bir irade ortaya koymuĢ bakın. Buraya bir 

vakıf gelmiĢ Adıgüzel Vakfı “Ben Ģunu yapacağım, ben bunu yapacağım, Ģöyle yatırım.” “Hayır.” demiĢ 

kardeĢim “Sen onu yapma, gel bunu beraber yapalım. Ben Ġzmir‟e bir Tarım Teknolojileri Üniversitesi 

kazandırmak istiyorum, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı olarak. Siz buraya girmek istiyorsunuz, yatırım 
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yapmak istiyorsunuz, ben de Tarım Teknolojileri Üniversitesi kurmak istiyorum Ġzmir‟de. Gelin, bu 

üniversiteyi birlikte kuralım.” demiĢ. Mesele budur. Herhangi bir üniversiteye tahsis mahsis yoktur. Bu 

külliyen yanlıĢtır, külliyen yanlıĢtır. Ne var? Yapılan nedir arkadaĢlar? Değerli Ġzmirliler buradan duysunlar 

bunu, yapılan Ģudur; bir ortaklıktır. Bakın, arkadaĢlar bir ortaklıktır. Yani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi üniversitenin, kurulacak üniversitenin ortağı olacaktır.  Ortağı olacaktır bakın, bakın, 

ortağı olacaktır. 100 milyon lira, 100 milyon lira, 100 milyon lira bir ön sermayeyle ve yatırımla ilgili 

Adıgüzel Vakfı bu iĢin içinde olacaktır.  Ama, ama Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi de biraz önce konuĢtuğumuz 

o Ġzmir‟in simgesi alanla bu vakfın ortağı olacaktır. Mütevelli Heyeti‟nde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin 

temsilcisi olacaktır, Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Kim olacak Sayın BaĢkan?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yani… 

ÖZGÜR HIZAL Kim olacak? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bakın… 

ÖZGÜR HIZAL: Kim olacak? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bilmiyorum kimin olacağını, bana bilmediğim soruları sormayın.  

ÖZGÜR HIZAL: Biz biliyoruz, biz biliyoruz. Kim olacak? Mütevelli Heyeti‟nde kim olacak Sayın BaĢkan? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Ama ben size ne olacağını… 

ÖZGÜR HIZAL: Mütevelli Heyeti‟nde kim olacak Sayın BaĢkan? Sayın BaĢkan, Mütevelli Heyeti‟nde kim 

olacak? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, biz Yeterlilik Önergesi veriyoruz, oylanmasını istiyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, BaĢkan konuĢurken o Önerge verilmez. Yani Değerli 

ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Mütevelli Heyetinde kim olacak Sayın BaĢkan?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Müdahaleler var o yüzden.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sana olduğu zaman Değerli AK Parti‟nin Grup BaĢkan Vekiline oraya 

geldiğimizde onu söyleriz ama Değerli ArkadaĢlar, bakın Değerli ArkadaĢlar, henüz orada değiliz. Biraz önce, 

biraz önce Hukuk Komisyonu BaĢkanımız da, Grup BaĢkan Vekili Sözcümüz de dediler ki, dediler ki… Bakın 

dediler ki, dediler ki… Bakın Değerli ArkadaĢlar, dediler ki; “Bu, bu bir Protokol kabulüdür. Üniversitenin 

kurulabilmesi için YÖK‟ün hatta Çevre ve ġehircilik Bakanlığı‟nın onayları gerekmektedir.” Dolayısıyla yani 

yürüyen bir süreç daha baĢında olan bir sürece bu kadar bir eğitim hizmetinin… Getirilen bir üniversite 

arkadaĢlar. Yapılmak istenen üniversite yapılamazsa, velev ki yapılamadı, diyelim ki, diyelim ki YÖK izin 

vermedi, Çevre ve ġehircilik Bakanlığı izin vermedi Değerli ArkadaĢlar. Peki ne olacak? O biraz önce 

bahsettiğimiz o değerli mülkler yine bizim, kullanımı bizim. Biz bunu Ģu anda oraya teslim etmiyoruz ki, 

böyle bir Ģey yok.  Dolayısıyla süreç tamamlanmadan bakın Değerli ArkadaĢlar, süreç tamamlanmadan, süreç 

tamamlanmadan lütfen, lütfen olmayan Ģeyleri olmuĢ gibi gösterip bu süreci baĢtan akamete uğratmanın da bir 

anlamı yok. Onun için sizlerden rica ediyorum. Bakın… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Rica ediyorum...  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, konu hakkında söz istiyorum Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Vereceğim, söz de vereceğim yani söz de vereceğim ama önce Ģunu bir 

bitirmeliyiz arkadaĢlar. Yani tartıĢtığımız meselenin ne olduğunu baĢka bir noktalara çekmeden sadeleĢtirerek 

size söylemeye çalıĢıyorum. Erhan Bey, siz bu konuyla ilgili görüĢtünüz. Ġkide bir elinizi kaldırıp… 

Görüyorum da bir müsaade buyurun ama. ġimdi konuĢtuğumuz konu bu. Bu konudaki Sayın BaĢkan‟ın 

iradesi de bu, Sayın BaĢkan‟ın iradesi de bu. Dolayısıyla, dolayısıyla yine söylediğim gibi bırakın gelsin. 

Bırakın bu hizmeti alsın Ġzmir, bırakın çocuklarımız burada kurulacak üniversitede okusunlar. Bunda bir 

mahsur yok. Hizmette, iyilikte yarıĢalım Değerli ArkadaĢlar. Dolayısıyla buna itiraz etmenizi Ģu aĢamada 

gerektiren… Elbette siz zaten buna karĢı olduğunuzu Komisyon Kararıyla söylemiĢtiniz. “Biz buna karĢıyız” 

diyorsunuz. “Bunları geçin.” diyorsunuz. Olabilir. Muhalefet olarak bunun yapılmasını istemeyebilirsiniz. Bu 

da doğal, bunu da anlarım. Bunu da anlarım. Çünkü sonuçta siz muhalefetsiniz. Ama iktidar olarak bu Ģehri 

yöneten bir irade olarak ortaya konan bu üniversitenin, Ġzmir‟e bir üniversite kazandırması ve bizim ortaya 

koyduğumuz  “BaĢka Bir Tarım” mottosunu hayata geçirebilecek ve o mottoya uygun üretimler yapabilecek, 

eğitimler yapabilecek, öğrenciler yetiĢtirecek, hocalar yetiĢtirecek, ona araĢtırmalar yapıp Ġzmir Tarımını ve 
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Türkiye‟ye teĢvik edecek bir uygulamayı yaratacak bir eğitim kurumuna müsaade buyurun da yapalım, 

yapmaya gayret edelim, siz de destek olun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan söz istiyorum… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Sayın BaĢkan söz istiyorum, Sayın BaĢkan söz istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın Grup BaĢkan Vekili söz istedi, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi Sayın BaĢkan, Ģimdi bu kadar ciddi bir meseleyi bize bir günde dayatamazsınız.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Dayatmıyoruz zaten.  

ÖZGÜR HIZAL: Bak bir günde dayatamazsınız. “Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tunç SOYER‟in 

düĢüncesi budur.” diyerek, Ġzmir halkının bir malı, ne olduğu belli olmayan, bir vakfa verilemez, verilemez 

Sayın BaĢkan. Bakın, velev ki kurulacak diyorsunuz, velev ki kuruldu, vereceksiniz. ġimdi çok güzel 

anlattınız.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ortağı oluyoruz.  

ÖZGÜR HIZAL: Çok güzel. Ortağı falan olmuyorsunuz Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Niye?  

ÖZGÜR HIZAL: Veriyorsunuz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır.  

ÖZGÜR HIZAL: Veriyorsunuz. Ben, ben, ben Nilay Hanım sürekli bir “Hukukçuyum, hukukçuyum” diyor 

da biz de overlokçu falan değiliz, biz de hukukçuyuz Sayın BaĢkan, okuduğumuzu anlıyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukukçu olduğunuz maĢallah Ģimdi aklınıza geldi yani o güzel, o güzel, 

buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Değil tabii 

overlokçu mesleği de çok önemli bir meslek. ġimdi, Ģimdi arkadaĢlar konuları farklı noktalara çekmeyin. 

ġimdi arkadaĢlar… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun.   

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Ģunu yapacağız, Ģunu yapacağız, bir Tarım Üniversitesi kuracağız vesaire 

vesaire... Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi daha vaat ettiği kreĢleri kuramamıĢ yahu, kreĢleri kuramamıĢ Sayın 

BaĢkan. “Her mahalleye kreĢ kuracağım.” diyen bir Tunç SOYER, kaç tane kreĢ kurmuĢ? Bana bunu anlatın. 

Masalevleri nerede? Yok. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi daha 2018 yılından bu yana Evka-3‟de yapması 

gereken yurdun temelini atamamıĢ, temelini. Geçin bu iĢi. Yurttan bahsediyorsunuz ya. Hükümetimiz 

2001‟den, 2002‟den bugüne kadar yurt kapasitesini 10 kat arttırmıĢ Türkiye‟de.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Niye çocuklar… 

ÖZGÜR HIZAL: Siz 2018 yılında Sayın BaĢkan, müsaade buyurun. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet. Neden çocuklar…  

ÖZGÜR HIZAL: 2018 yılında… Bak Faaliyet Raporunuzda var, Faaliyet Raporunuzda var. 2018 yılında, 

2018 yılında bitirmeniz gereken yurdun temelini atmamıĢsınız. Ne yurdundan bahsediyorsunuz? ġimdi de 

gitmiĢsiniz bir tane yurt kiralamıĢsınız. KiralamamıĢsınız da bir misafirhaneyi yurt yapmıĢsınız. Gelen 

öğrenciler de orada  hamili kart aranıyor, referans aranıyor. Orada kaç öğrenci kaldığı belli değil. Sanki bütün 

üniversite sorununu, bütün yurt problemini, bütün tarım problemini, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi çözüyor. Siz 

önce vaat ettiğiniz, vaat ettiğiniz kreĢleri yapın arkadaĢlar. BoĢ verin bu üniversite iĢlerini.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, peki. 

ÖZGÜR HIZAL: Ortak olacakmıĢ. Neyine ortak olacağız?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Olacağız.  

ÖZGÜR HIZAL: Olmayacaksınız Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Niye olmayacağız?   

ÖZGÜR HIZAL: Ben buradan bir kez daha Ģikâyet ediyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tunç SOYER, Ġzmir halkını yanıltıyor. “BaĢka Bir 

Tarım” diyerek diyerek yanıltıyor. Asıl mesele zaten buradan bir kez daha söylüyorum, Sayın BaĢkan da 

söyledi; Mütevelli Heyeti. Kim girecek Mütevelli Heyetine? Bir kooperatif üyesi mi girecek? Bu kadar net 

söylüyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Niye niyet okuyorsunuz? Nereden? 

ÖZGÜR HIZAL: Bu kadar net söylüyorum. KonuĢalım iĢte, soru soruyorum, cevabını verin Sayın BaĢkan.  
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bunun cevabı olmaz çünkü… 

ÖZGÜR HIZAL: Bunu kabul etmiyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: DoğmamıĢ çocuğa don biçiyorsun. 

ÖZGÜR HIZAL: Bu alan, bu alan... 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: DoğmamıĢ çocuğa don biçiyorsun sen.  

ÖZGÜR HIZAL: Bakın bu alan, bu alan,  bu alanı… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: DoğmamıĢ çocuğa don biçiyorsun, yok ki böyle bir Ģey.  

ÖZGÜR HIZAL: AK Parti, AK Parti Grubu, AK Parti Grubu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yeterlilik Önergesi veriyoruz efendim bu konuda.  

ÖZGÜR HIZAL: Milliyetçi Hareket Partisi Grubu olarak bu alanının verilmesini, bu binaların verilmesini… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Onu anladık Sayın HIZAL, onu anladık.  

ÖZGÜR HIZAL: Kabul etmiyoruz.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam, peki.  

ÖZGÜR HIZAL: Kabul etmiyoruz...   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Anladık, anladık.  

ERHAN ÇALIġKAN: BaĢkan‟ım söz alabilir miyim? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: BaĢkan‟ım söz alabilir miyim? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, efendim hayır. Sayın KÖKKILINÇ, Sayın KÖKKILINÇ. 

ERHAN ÇALIġKAN: Ġki tane sorum var müsaade edin sorayım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, efendim, siz söz aldınız. Sayın KÖKKILINÇ buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yurtlarla ilgili zaten konu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Erhan Bey,  Erhan Bey oturur musunuz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütün netliğiyle ortada.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Erhan Bey… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bizim… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bir dakika, bir dakika Erhan Bey.  

HAKAN YILDIZ: Ġyi tamam da kardeĢim lehte aleyhte görüĢ verilir yahu.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gördüm Özgür Bey gördüm,  gördüm.  

HAKAN YILDIZ: Sen de konuĢ. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın Grup BaĢkan Vekiline söz veriyorum, gördüm sizi. Siz Grup BaĢkan 

Vekili olarak ikinci kere söz aldınız, ben de Grup BaĢkan Vekili olarak… Siz söz aldığınızda Erhan Bey de 

söz istiyordu, size söz verdim, size söz verdim. “Gördüm.” diyorum.  

HAKAN YILDIZ: Komisyon Üyesi Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) Ben söz vermeyeceğim demedim. Bakın anlatamıyorum herhalde. Sayın HIZAL bakın. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan çok müsaade buyurun lütfen. Nilay Hanım çok özür diliyorum, sözünüzü de 

kesmek istemiyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Overlokçu olmadığımız için.  

ÖZGÜR HIZAL: Hayır hayır, siz Hukukçusunuz ama biz de Hukukçuyuz, o mana da söyledim. Sayın 

BaĢkan bu çok önemli bir konu. ġu anda tartıĢtığımız konu, Ģu anda tartıĢtığımız konu…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Onu anladım.  

ÖZGÜR HIZAL: Bakın gerçekten önemli bir konu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL onu anladım, önemli olduğunu biliyorum.  

ÖZGÜR HIZAL: Komisyon Üyesi ArkadaĢımız, teknik bir konu noktasında… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gördüm diyorum, vermeyeceğim… 

ÖZGÜR HIZAL: Vermeyeceğim dediğiniz için söylüyorum Sayın BaĢkan‟ım.  
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, vermeyeceğim demedim ben.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet, tamam.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Vermeyeceğim…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġimdi AK Parti BaĢkan Vekilimiz üçüncü kere… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Vermeyeceğim demedim. ArkadaĢlar bir dakika. Sayın KÖKKILINÇ… 

Dedim ki bakın; “Sizin söz istediğinizi gördüm, ama Sayın Grup BaĢkan Vekiliniz söz istediği için Sayın 

Grup BaĢkan Vekilinize söz verdim ve önce de Hakan Bey‟e verdim. ġimdi Sayın KÖKKILINÇ söz istedi, 

Sayın KÖKKILINÇ‟a söz veriyorum. Sizi gördüm, iki tane sorunuz… Soracaksınız o sorunuzu merak 

etmeyin. Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, bizim gençlerle ilgili ve çocuklarla ilgili yapmıĢ olduğumuz 

faaliyetler zaten sürekli yayınlanıyor. Bizim internet sitelerimizde de var, sosyal medyamızda da var, sürekli 

açılıĢlarını da yapıyoruz. KeĢke o açılıĢlara kendileri de gelseler birlikte açılıĢlarını yapsak. Bugüne kadar da 8 

Masalevimizi açtık. Dönem bitinceye kadar da 20 Masalevi hedefimiz var. Buca‟da ve Bornova‟da yurt 

kiraladık, parklarda açıkta kalan yurtlarımız için destek vermek üzere. Esas yurt açmak, yurt iĢletmek kimin 

görevi? Gençlik ve Spor Bakanlığı‟na bağlı Kredi ve Yurtlar Kurumu‟nun görevi. 2002 senesine baktığınızda 

o tarihteki yurt sayısıyla öğrenci sayısını kıyasladığınızda, bugünkü yurt sayısını ve öğrenci sayısını 

kıyasladığınızda geçmiĢte 2002 senesinde %18 yurt ihtiyacı karĢılanırken, bugün bu oranlı hesapla yarısına 

düĢmüĢ, %8 - %9‟a düĢmüĢ. Dolayısıyla hani bu artık çok net bir Ģekilde ortada, bunun tartıĢmasına bile 

girmiyoruz. Bu ülkede hiç görülmedi üniversite öğrencilerinin sokakta kalması olayı. Biz, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi olarak zaten dirençli kentler anlamında çıkan biz bütün krizlerde el atıyoruz ve destek veriyoruz. 

Türkiye‟nin her yerindeki Cumhuriyet Halk Partili Belediyeler de bu konuda örnek oldular. Haksız ithamlarda 

bulunmamakta fayda var. Üçüncü kere söz aldı Grup BaĢkan Vekilimiz. Yani neden bu kadar ısrarla karĢı 

çıkılıyor? Ve hep de aynı Ģeyler tekrarlanıyor. Biz burada Ģunu söylüyoruz; Türkiye‟nin üçüncü büyük 

kentinde bir üniversiteyle Protokol yapmak istiyoruz, bir Vakıf Üniversitesiyle kurmak istiyoruz.  Bir vakıfla 

Ön Protokol diyoruz. Ön Protokol yani Ģu anda bir geçerliliği henüz yok. Sadece YÖK‟e baĢvuru için bu Ön 

Protokole ihtiyaç var, bunun için yapıyoruz, cebimizden para çıkmıyor, herhangi bir taĢınmazı tahsis 

etmiyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Etmiyoruz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz kullanmaya devam ediyoruz. ArkadaĢlarımızla, Meclis Üyelerimizle biz tekrar 

bu konuyu zaten esas Protokol geldiğinde eğer ki YÖK izin vermiĢse, eğer bahsedilen taĢınmaza Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı zaten izin vermiĢse olabilecek. Olduğu zaman da detayları zaten uzun bir vadede yine 

birlikte değerlendiririz, yine birlikte karar veririz. Bunda bir Ģey yok, bir Ön Protokol için bu kadar kıyameti 

koparmanın da hiçbir anlamı yok. Ben evet, Erhan ArkadaĢımız söz istedi belki ama…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Erhan Bey iki soru soracak. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Daha sonra da, evet… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġki soru soracak.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yeterlilik Önergesi diyoruz, evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ondan sonra,  ondan sonra kiyafet-i müzakere… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Peki, ġerif Bey söz istiyor. Değerli 

ArkadaĢlar, bir kere Ģuna karar vereceğiz. ġimdi, Ģuna karar vereceğiz. ġimdi Erhan Bey‟in sözünü vereceğim. 

Erhan Bey, buyurun ondan sonra ben sözümü, söyleyeceğimi söyleyeyim, buyurun Erhan Bey.  

ERHAN ÇALIġKAN: ġimdi Sayın BaĢkan, burada hem Komisyonda olsun, hem Komisyon Üyelerimiz 

olsun ifade edilen Ģey; biz bir vakıf üniversitesi kurulacak ve kurulacak vakıf üniversitesine de bir yer tahsis 

edeceğiz.  Yani “Bu bir tahsis iĢlemi” dediniz. Ancak, siz dediniz ki Ģimdi; “Biz ortak olacağız.” dediniz, 

“Mütevelli Heyetinde olacağız.” dediniz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Aynen öyle. 

ERHAN ÇALIġKAN: Ben de dedim ki; “Bu Protokol, tanımlar içermeyen bir Protokol.” dedim. Ege Sağlık 

Vakfı‟nı örnek gösterdim. “Sorunlar yaĢıyoruz.” dedim, “Geri alamıyoruz.” dedim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Aynı Ģeyleri söylüyorsunuz.  

ERHAN ÇALIġKAN: ġimdi sizden yeni öğreniyoruz. Eğer biz ortaklık yapacaksak, niçin orada yazmıyor? 

Mütevelli Heyetinde olacaksak, niçin orada yazmıyor? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Henüz orada değiliz de onun için.  
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ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değiliz yani.  

ERHAN ÇALIġKAN: Bu Protokol, Ön Protokol olsa da bağlayıcıdır. Bu vakıf kurulduğunda Ģöyle demiyor; 

“Protokol hükümlerinde yazmıyor.” “Bu iĢletmesiyle ilgili hükümler sonra düzenlenecektir. Belediyenin 

katılmadığı hükümler olduğu takdirde iptal edilecektir.” yazmıyor. Bakın BaĢkan‟ım, “niyet okuma” 

diyorsunuz ya evet insanların niyet okumaması gerekir. Ama sizin de Ģeffaf olmanız gerekir. Ben Ģimdi size Ģu 

soruyu soruyorum. Ġzmir‟in STK‟larıyla probleminiz mi var? STK‟ların, vakıfların kurduğu, Ticaret Odası‟nın 

kurduğu ya da iĢ adamlarının kurduğu üniversitelerle probleminiz mi var? Neden onlara tahsis etmiyorsunuz 

da neden bu vakıf?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Güzel.  

ERHAN ÇALIġKAN: Bu sorunun net cevabını istiyoruz BaĢkan‟ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim.  

ERHAN ÇALIġKAN: Çünkü bize bilgi vermiyorsunuz, bunların doğrusunu anlatmıyorsunuz. 9 tane üyenin 

7‟si oradaydı. Duydunuz mu ortak olacağımızı? Kimse size söyledi mi Komisyonda? Soruyorum diğer 

Komisyon Üyesi arkadaĢlara?   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet… 

ERHAN ÇALIġKAN: Söylenmedi. Böyle bir Ģey söylenmedi. Ġkinci sorum Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birinci sorunuzu aldım evet cevap vereceğim. 

ERHAN ÇALIġKAN: Birinci sorum buydu. Ġkinci soru; Ģimdi Değerli Meclis Üyelerimizden bir tanesi 

bunun bir Ön Protokol olduğu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar dinleyelim.  

ERHAN ÇALIġKAN: Ve Ön Protokolle bizim kanunen baktığımızı, yasal olduğunu, kendi 

Komisyonlarında… ġimdi biz de Plan Bütçe Komisyonu olarak bir kamu kaynağını tahsis edeceksiniz. Bu 

kamu kaynağının, tahsisinin Yasalara uygun olması ve Sayın Belediye BaĢkanımızın düĢüncesinin bu olmasını 

değil, bu düĢüncenin verimli bir Ģekilde kullanılıp kullanılmadığı, yerli bir yere tahsis ediliyor mu edilmiyor 

mu? Bunun için de kriterler nelerdir? Bir üniversiteyle ilgili bir müracaat geldiğinde, talep edilen bir 

kriterlerimiz mi vardır? Belediyemiz kriterler belirlemiĢ de bütün vakıflar geldiğinde üniversite kurabilecek 

midir? Bunları da bize izah ederseniz sevinirim Sayın BaĢkan‟ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim Erhan Beyciğim.  

ERHAN ÇALIġKAN: Çok teĢekkür ediyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Çok teĢekkür ederim. ġimdi Ģunu bir kere, Ģunu bir kere bilmenizi isterim 

Değerli ArkadaĢlar. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin elbette ki Ġzmir‟deki ne STK‟larla, ne sendikalarla, ne de 

vakıflarla herhangi bir problemi yok, böyle problem de yok yani. Bu olmayan bir Ģeyi yokmuĢ demek de bana 

zül geliyor yani, böyle bir Ģey yok. Ama Ģu var, Ģu var; eğer Ġzmir‟deki vakıflar, herhangi vakıf, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi‟yle ortak bir üniversite kurmak için bir irade ortaya koyarsa, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi hiç Ģüpheniz ve kuĢkunuz olmasın ki Adıgüzel Vakfı‟na gösterdiği aynı ilgiyi o dayanıĢma içine 

girecek, o iĢ birliği içine girecek hangi vakıfsa, Ticaret Odası… Sayın, daha baĢka eğer… Örnek verdiğiniz 

için söylüyorum, Ticaret Odası‟ndan bahsettiniz. Onlarla da yapar bunu, engel bir durum yok. Ama biz Ģimdi 

onu konuĢmuyoruz. O, böyle bir talep geldi de biz mi hayır dedik? Benzin vardı da biz mi içtik? Yani… Böyle 

bir talep gelmedi.  Ama bu Adıgüzel Vakfı‟ndan böyle bir talep geldi, bu talebi de değerlendirdik.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Ticaret Odası ve Sanayi Odası…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Özgür Bey, Özgür Bey… Evet.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yeterlilik Önergesi veriyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın… Sayın… Sayın. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayım istiyoruz Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Efendim?   

ÖZGÜR HIZAL: Ġyi Parti Grup BaĢkan Vekilimiz de…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, göreceğim hayır hayır göreceğim… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Bir dakika arkadaĢlar. Ġyi Parti Grup BaĢkan 

Vekili, söz ister biz de onu görürüz, veririz öyle Ģey olur mu? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tamam, ama daha bitmedi ki bir Ģey.  
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi Sayın KÖKKILINÇ Yeterlilik Önergesi…  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan… Kemal Ağabey… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın Kemal Bey‟e söz veriyorum, buyurun Kemal Bey... (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, gerçekten çok hassas bir konuyu 

acele olarak tartıĢıyoruz. Bu kentin menfaatini hep birlikte sağlıklı Ģekilde korumak durumundayız. Ve bu 

Meclis de iradesini sağlıklı Ģekilde kullanmak durumunda. BaĢkanımıza değiĢik vakıflardan, değiĢik 

derneklerden, değiĢik üniversitelerden talep gelebilir. Ama bu taleplerin bu kent yararına, bu halkın yararına 

getirdiği durumu değerlendirmek durumundayız. ġimdi önümüze bir, Ġstanbul‟dan Adıgüzel isminde bir vakıf 

geldi. Değerli KardeĢlerim, biz bir tarımı destekleyecek bir çalıĢma yapmak istiyorsak, hayvancılığı 

destekleyecek bir çalıĢma yapmak istiyorsak, bizim aslanlar gibi Daire BaĢkanlıklarımız var; Tarımsal Daire 

BaĢkanlığı. Bunun için de bir müdürlük oluĢturalım, belki vardır ya da bir Ģeflik oluĢturalım. Ġlgili 

laboratuvarları kuralım, ilgili uzmanları içerisine alalım ve Ġzmir‟in çevre ilçelerine, tarımla uğraĢan 

insanlarına faydalı olalım. Bakın bu sağlıklı oluĢmayan vakfın, içeriği tam oturmayan vakıf, tahsis edilecek 

arsadan dolayı Meclis Üyelerine zimmet çıkacaktır, bakın bu kadar net söylüyorum. Bunun yaĢanmıĢ örneğini 

gidin Menemen‟de inceleyin. ġu an Menemen ilgili bir üniversitemize arazisini tahsis etti,  YÖK‟ten 

üniversite kurulduğu halde yargılanıyorlar. YÖK‟ten olur aldık diye tahsis etmek iĢi kurtarmıyor. Belediyenin 

asli görevleri var, yapması gereken görevler var, bunları yapalım. BaĢkanımıza birileri geldiği an iyi niyetle o 

insanlara hep “evet” diyor. Bu tür Ģeylerimiz hep oldu. Biri de çıksın, “Kral çıplak” desin Değerli 

ArkadaĢlarım, doğruyu bulalım… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar böyle bir usul yok yahu.  

KEMAL SEVĠNÇ: Bu, bu çerçevede… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çok hoĢunuza gitti bakıyorum yahu, böyle bir usul yok yahu.  

KEMAL SEVĠNÇ: Bu çerçevede… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ne yapıyorsunuz yahu? 

KEMAL SEVĠNÇ: Bu çerçevede Değerli ArkadaĢlarım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın… Bir dakika Sayın, Sayın Grup BaĢkan Vekili, Sayın Grup BaĢkan 

Vekili konuĢuyor lütfen arkadaĢlar. Buyurun Kemal Bey. 

KEMAL SEVĠNÇ: Bu çerçevede bu konuyu lütfen Gündemde tutalım. Bunun sağlıklı oluĢumunu yapalım. 

Ona göre hareket edelim ama sonuçta bu bizi üzecek, biz asli konularımızla uğraĢsak daha iyi olacak. Yine 

diyorum son görüĢümü söylüyorum; Tarımsal Daire BaĢkanlığı bünyesinde ama bir müdürlük ama bir Ģeflik 

kurarak görüĢümü de getiriyorum, bu hizmeti daha verimli bir Ģekilde verebiliriz, hepinize saygılarımı 

sunuyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, oylansın istiyoruz biz çünkü Ģöyle Ġyi Parti BaĢkan Vekilimizin de 

tereddütlerini anlıyoruz belki hani bugün için bu Meclis Gündemi‟nde olan bir konuydu ama Ön Protokol 

olduğu için YÖK‟e baĢvuru için gerekli olan prosedür gereği imzalanması gereken bir Protokol. Bundan ötürü 

biz bugün için bunu oyçokluğuyla geçelim. ĠYĠ Parti çekimser kalabilir. Daha sonrasında biz bütün Parti 

Gruplarıyla yeniden diğer konularda olduğu gibi bir araya gelir… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Protokol‟ün detayları üzerinde çalıĢırız. Ama sadece YÖK‟e baĢvuru için gerekli 

olan bir Protokol bu.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Divan… Sayın BaĢkan, Divan yok, yeterli sayı yok. Burada oylama yapamaz, kayıtlara 

geçsin söyle.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bir dakika… 
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HÜSNÜ BOZTEPE: Divan yok, Divan yeterli değil.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar bir dakika.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Divan düĢmüĢtür.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Divan Kâtibi, Divan Kâtibi… 

HÜSNÜ BOZTEPE: 15 dakikadır, 15 dakikadır Divan düĢmüĢtür. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Divan Kâtibi yedek… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yeterli sayı yoktur.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yedek Divan Kâtibi… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu Meclis bitmiĢtir burada.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sultan Hanım buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Karar alamazsınız.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun Divan Kâtibimiz geldi, sıkıntı yok.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hüsniye Hanım yedekteymiĢ.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan sayım yapalım, sayım yapalım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar bir dakika, bir dakika Değerli 

ArkadaĢlar.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayım yapılmasını istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam, tamam Sayın HIZAL yapacaksınız bir dakika. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Ġzmir‟in bir malı, bir malı birilerine tahsis edilecek.    

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL aynı… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayı yeterli değil, tahsis edeceksiniz…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Bedelsiz tahsis ediyorsunuz. Sayım yapılmasını istiyoruz, Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL… Aynı Ģeyi tekrarlayıp durmayın.  

ÖZGÜR HIZAL: Oylama yapamazsınız.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Kabul etmiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Bir dakika arkadaĢlar... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) ArkadaĢlar bir sakinleĢir misiniz?  Bir dakika. (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Değerli ArkadaĢlar, Değerli 

ArkadaĢlar… Bırakın da Ģu Meclis‟i bitirelim yahu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) ġimdi Değerli ArkadaĢlar, Sayın Cumhuriyet Halk Partisi 

Grup BaĢkan Vekili oylama talep etti ve Ģu anda görüĢtüğümüz kaçıncı maddeydi arkadaĢlar? 

Gündemimizin… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4. maddesi.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 4 no‟lu Komisyon Raporunun, Sayın KÖKKILINÇ oylama talep ettiniz 

değil mi?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Sayın BaĢkan‟ım, ben oylama talep ettim ama diğer taraftan da hani yeter sayı 

olmadığı noktasında bir itiraz var.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kaçtır yeterli sayı arkadaĢlar?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Toplantı yeter sayısı yarıdan bir fazladır, karar yeter sayısı da dörtte birdir. Dörtte bir 

olması yeterli Ģu anda. Meclis üye tam sayısının Dörtte birinin salonda olması yeterlidir.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Değerli ArkadaĢlar… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dilerseniz ara verelim eğer dıĢarıda arkadaĢlarımız var ise salona davet edelim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kararı siz vereceksiniz, ben BaĢkan olarak yürütüyorum. Ben sonuçta… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ara verelim o halde. DıĢarıda anons edelim arkadaĢlarımızı da, eğer buradalar ise… 

Değilse…  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan bu konuda herhangi bir problem yok, oylayalım. Oylamak istiyorsanız…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar,  Değerli ArkadaĢlar bakın…  

SALONDAN: 44‟ten fazla BaĢkan‟ım…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, Ģimdi… 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 44‟den fazla diyorlar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan söz istiyorum, Sayın BaĢkan söz istiyorum.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır, ben konuĢuyorum. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, usul anlamında söz istiyorum.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ben konuĢuyorum Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan söz istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Özgür Bey ben konuĢuyorum. Değerli ArkadaĢlar, bakın iki Ģeyi birbirine 

karıĢtırmayın. Toplantının açılıĢ yeter sayısıyla, karar yeter sayısı… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Aynı değildir.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Aynı Ģeyler değildir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birinde salt çoğunluktur.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yarıdan bir fazla...  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Diğerinde dörtte birinden fazla olması yeterlidir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġu anda salonumuzda 52 Meclis Üyesi ArkadaĢımız var. Dolayısıyla ben 

oylamaya geçiyorum, oylamaya geçiyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tutanaklara geçsin, oylamaya geçilsin.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 4 no‟Komisyon Raporunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? 

ÖZGÜR HIZAL: Sayım istiyoruz Sayın BaĢkan, Sayım istiyoruz Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oyçokluğu ile, oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan sayım istiyoruz. Sayın BaĢkan, tek tek sayım istiyoruz. Sayın BaĢkan sayım 

istiyoruz.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayım yapacaksın, öyle bir Ģey yok. “52 kiĢi var.” yok. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) ArkadaĢlar, buyurun sayın. Buyurun sayın, buyurun sayın arkadaĢlar, buyurun sayın, arkadaĢlar 

buyurun sayın… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bana itibar bana, bana… ArkadaĢlar…   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, dilerseniz isim isim arkadaĢlarımız kalksınlar, sayalım.   

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Tek tek oylanmasını istiyoruz Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam, doğru, Sayın HIZAL. 

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Tek tek oylanmasını, sorularak oylanmasını istiyoruz Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tek tek oylamayacağız arkadaĢlar, biz kararı baĢtan aldık nasıl  olduğunu. 

ġimdi sırayla, sırayla… 

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Ön sıradan itibaren.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Meclis‟te kaç kiĢinin olduğunu tespit edeceğiz burada.  

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi… 

HAKAN YILDIZ: 44 de “Evet”iniz lazım,  Sayın BaĢkan.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız lütfen yerlerine otursunlar, lütfen Meclis 

Üyesi ArkadaĢlarımız yerlerine… Kimse salondan çıkmasın, lütfen otursunlar. ġimdi sayacağız. Bir 

arkadaĢımız… Nasıl… Sayım usulüyle ilgili nasıl bir yapalım Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, isim isim okuyalım  dilerseniz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nasıl? 

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Nilay  KÖKKILINÇ burada, Ģey yapalım, bu Ģekilde yapalım.  
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O zaman sırayla. 

NĠLAY  KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sırayla herkes sırayla… Sayın…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kayıtlara geçsin bu Ģekilde… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gerek var arkadaĢlar kayıtlara geçmesi açısından gerek var. 

HAKAN YILDIZ: 44 evet lazım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, arkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, usul, usul hakkında söz istiyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyur, buyurun Sayın HIZAL.  

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi burada bulunan arkadaĢların, divandan baĢlamak üzere tek tek sayımı yapılmasını ve 

sonrasında da karar yeter sayısının noktasında yeni bir usulü tartıĢma açacağım. Az önce verilen bilgi de 

yanlıĢ. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Müsaade buyurun önce önce… 

ÖZGÜR HIZAL: Önce bir sayımı yapalım. Daha sonra…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Önce, önce bir tespit edelim. ArkadaĢlar, Sayın Kâtip ArkadaĢlar Ģunu 

yapacağız. Sırayla herkes ismini söyleyecek siz sayacaksınız bu kadar. Çünkü herkes Meclis Üyesi. Karar 

zaten geçti. Buyurun. Ġsmini... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) Oyladık kardeĢim oyladık onu. Siz Ģimdi… 

DİVAN KÂTİBİ: Hayır sıralama nasıl gidecek Başkan’ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġöyle gidecek. Buradan baĢlayacağız geri, buradan baĢlayacağız geri, 

buradan baĢlayacağız geri.   

DİVAN KÂTİBİ: Böyle böyle gitsin Başkan’ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki öyle öyle gitsin peki.  

HAKAN YILDIZ: Tamam peki sizi kırmayalım Sayın Divan‟ı. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birinci sıra, birinci sıra buyurun. 

 

Hakan YILDIZ, Özgür HIZAL, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU… 

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar lütfen sessiz olalım. Hayır, hayır böyle gidiyoruz. Böyle 

gidiyoruz, Yusuf ikinci sıradasın. 

 

Hakan ġĠMġEK, Salahattin ġAHĠN, Nilay KÖKKILINÇ, Özdem Mustafa ĠNCE, Ġlkay GĠRGĠN 

ERDOĞAN, Kemal SEVĠNÇ, Sedat SARI, Halil AKBULUT, ġerif SÜRÜCÜ, Hüsniye YILDIRIM, 

Fikriye ARSLAN, Ġbrahim Halil KILIÇ, Bülent KÖKLÜ, Dilek YILDIZ, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU. 
 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet Dilek Hanım… 

 

Gamze Gül ÇAMUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, Bahar GÜRSUL, Ufuk YÖRÜK, 

Hüseyin ÜNAL, RaĢit DĠRĠM, Çağlar GÜLEZ, Ali YILMAZ, Özan PARLAR, Nilüfer BAKOĞLU 

ÂġIK, Saadet ÇAĞLIN, Hakan BARÇIN (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar sessiz olur musunuz lütfen? 

  

Ġlhan ÖZKÖSE, Fayıka ÖNER. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler) 

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar Bülent Bey? Gamze Hanım, Bülent Bey Gamze Hanım lütfen 

bitireyim iĢimi. 
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Erhan UZUNOĞLU, Aybars YILDIRIM (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Mustafa GERÇEK, Hasan KORKMAZ, Özay 

KAPTAN. 

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: En arka. 

 

Ġsmail SARI, ġamil Sinan AN, Cindi Can POLAT.  

 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġsmi okunmayan var mı? 

DİVAN KÂTİBİ: Biz varız. Divanda da 4 kiĢi varız. Kaç oldu arkadaĢlar? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler)  48 kiĢi var arkadaĢlar. 

SALONDAN: Toplamda kaç kiĢi… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: DıĢarı çıktı diye bir Ģey yok arkadaĢlar bakın. 

DİVAN KÂTİBİ: İmza föylerinden sayalım bakalım görelim kaç? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 120. ArkadaĢlar bir dakika, arkadaĢlar bir dakika, bir dakika… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, biz de 44 gözüküyor Ģu an. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Bir dakika, bir dakika onu hesaplıyoruz…. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Nasıl? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım, Toplantıya katılanların salt çoğunluğu gerekmiyor mu?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Toplantıya katılanların salt çoğunluğu gerekiyor. Millet Ġttifakı Meclis Üyeleri 

güvenmeyip çıktılar. Kendileri oy kullanmıyorlar, Ģu anda biz onu tartıĢıyoruz. Madem, madem bu karar 

hemen alınacaktı… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Kimse çıkmasaydı da bu kararı hep beraber alsaydınız.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yusuf Bey… 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Bizim de kafamız da kuĢkular var Sayın BaĢkan‟ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yusuf Bey bakın… Değerli ArkadaĢlar… 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın BaĢkan‟ım… Ġyi Parti‟nin Grup BaĢkan Vekili… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yusuf Bey size söz vermedim ama… 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Rica ediyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Söz vermedim ama… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  ArkadaĢlar bakın böyle bir usulle bu iĢ bitmez.  

SALONDAN: Söz istiyorum, lütfen. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Söz istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nilay Hanım vereceğim. 

HAKAN YILDIZ: Biz 44 saydık Sayın BaĢkan.   

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar bir dakika, bir dakika yahu. ġu iĢimizi, iĢimizi bitirelim.  

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ Değerli ArkadaĢlar 10 dakika ara veriyorum, Sayın Grup BaĢkan Vekillerini 

lütfen odaya çağırıyorum.  

 

 

 

 

(BĠRLEġĠME 10 DAKĠKA ARA VERĠLDĠ.) 

 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar Meclisimizi açıyorum. ġimdi… Evet, buyurun arkadaĢlar. 

ġimdi… 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: ġimdi ben… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyonlardan gelen 4 no‟lu Komisyon Raporuyla ilgili konuĢuyorduk. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Ģimdi AK Parti Hukukçularıyla bizim aramızda bir görüĢ farklılığı oldu, toplantı 

yeter sayısı ve karar yeter sayısıyla ilgili. Bu arada Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanımızla da bir iletiĢim kurma 

imkânımız oldu. O da Millet Ġttifakımız olan Ġyi Parti‟nin de çekincelerini dinlemek istediğini ve karĢılıklı 

görüĢmek istediği noktasında bir görüĢ belirtti. Dolayısıyla biz bu konuyu Gündemde bırakıyoruz, Millet Ġttifakı 

ortağımız Ġyi Parti‟nin talebi üzerine. Diğer konulara geçebiliriz. Dolayısıyla Gündemde bırakılmasını… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündemde mi bırakıyoruz? Komisyonuna iade mi ediyoruz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündemde bırakılmasını, Komisyonuna da iadesini istiyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet 4 no’lu Komisyon Raporunun Gündemde bırakılmasını ve 

Komisyonlarına iade edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

Diğer maddelere geçelim.  

HAKAN YILDIZ: Ġlgili Komisyonlarına yalnız. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġlgili Komisyonlarına evet.  

HAKAN YILDIZ: Tek bir Komisyon yok bu konuyla ilgili.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Plan Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Tarım, Orman ve 

Hayvancılık Komisyonları, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġlgili Komisyonlarına dediğimiz zaman yetiyor zaten. Öyle yapalım, kararımız o 

Ģekilde alındı, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Devam edelim Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Siz madde baĢlığını söyleyeceksiniz diye bekledim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 

Komisyonlardan oybirliği ile geçmiĢ, geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 5 dâhil, 28 dâhil Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekilde 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

29?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 29. maddede Komisyonda oybirliği ile uygun bulunmamıĢ ama bir maddi hata yapılmıĢ. 

Burada da 29. maddede Urla Belediyesi‟ne iade edilmek üzere düzeltilmek suretiyle Komisyondan geldiği Ģekilde 

diyelim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 29 no‟lu Komisyon Raporunun 

Urla… Komisyonundan… 

HAKAN YILDIZ: ÇeĢme Belediyesi Sayın BaĢkan Urla değil ki. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nasıl? Komisyonuna… 

HAKAN YILDIZ: ÇeĢme Belediyesi‟nden iade edilmek üzere diyor. Urla mı Nilay Hanım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani Urla ilçesi, Ġskele Mahallesi diye saymıĢ, adaları saymıĢ. GeliĢme konut alanı, park 

ve yeĢil alanı, otopark ve taĢıt yolu olarak… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ÇeĢme demiĢ. 

HAKAN YILDIZ: Oradan Ģeyden yanlıĢ yazılmıĢ, tamam doğru.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Urla‟ya ait bir konu ÇeĢme olarak geçmiĢ, sehven bir yazım hatası var evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyonuna iade ediyoruz öyle mi?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 29 no’lu Komisyon Raporunu Gündemde bırakıyoruz, Ġmar ve Bayındırlık – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – UlaĢım – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına iade ediyoruz. 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 30‟dan 42‟ye kadar yani 41 dâhil Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylansın. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 30 dâhil, 41 dâhil Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekilde 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 42. madde de Afet ve Deprem ve Kentsel DönüĢüme havale edilmesini, daha sonra da 

Ġmar Komisyonuna iade edilmesini istiyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 42 no’lu Komisyon 

Raporunun Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna iade edilmesini, Deprem ve Afet - Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarına da havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 43? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 43 ve 52 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 43 dâhil, 52 dâhil Komisyon 

Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Bir Komisyon Raporumuz var, onu okuyacağız. Arada toplanan Komisyonumuz. 

DİVAN KÂTİBİ: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. Belediye Meclisimizin 14/10/2021 tarihli 

toplantısında Komisyonlarımıza havale edilen, 14/10/2021 tarihli ve E.408811 sayılı Kültür ve Sanat Dairesi 

Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; “İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ve İzmir Devlet Opera ve 

Balesi Müdürlüğü İşbirliği ile Gerçekleştirilecek Opera Fuerteventura Festivali Hakkında Ortak Hizmet 

Protokolü hazırlanmış olup; imzalanması için Büyükşehir Belediye Başkanına yetki verilmesi hususlarını Sayın 

Meclisimizin tensiplerine arz ederim.” denilmektedir. Yukarıda metni yazılı Başkanlık Önergesi, Hukuk 

Komisyonumuzun 14/10/2021, Plan ve Bütçe Komisyonumuzun 14/10/2021 tarihli toplantısında, 5393 sayılı 

Belediye Kanununun 75/a maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz konusu önerge, ilgili birimince teklif 

edildiği şekilde oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına sunulur. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, arada toplanan Komisyonumuzun aldığı karar oybirliği ile alınmıĢ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekilde oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 53 no’lu Komisyon Raporunun Komisyonlardan geldiği Ģekilde kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Ben verdiğim bir sözü 

hatırlatayım. ġunu otoparklarla ilgili talep ettiğiniz bilgi ekte sunulmuĢtur.  

 

V. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri olmadığına göre… 

 

VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin GörüĢülmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Toplantı gün ve saati konusunda 8 Kasım 2021 Pazartesi günü saat 18:00‟da yine 

bu salonda toplanmak üzere Meclisi kapatıyorum, teĢekkür ederim, sağ olun.  
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